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Ekim ayında yapılacak ÇTSO seçimlerinde 
başkan adaylığını açıklayan mevcut başkan 
Selçuk Semizoğlu seçim tarihi yaklaştıkça “bel 
altı vuruşlarına” devam ediyor! Sosyal medya 
hesabı üzerinden özellikle gece yarısı yaptığı 
paylaşımlarla tehdit ve hakaret dilini her geçen 
artıran Semizoğlu'nun bu seferki hedefinde 
yüzlerce kişiye istihdam sağlayan ve şehrin 
köklü firmalarından olan Çetinkaya Betonun 
sahibi Hayrettin Çetinkaya vardı.  
Konuya dair, “Bir Gece Yarısı İtibar Suikastına 
Maruz Kalabilirsiniz” başlığıyla bir yazı kaleme 
alan Kerem İriç'in yazısında en dikkat çeken 
bölümü ise şu bölüm oluşturuyor. 
 “Baba parasıyla değil, tırnaklarıyla kazıyarak 
şehrin en önemli şirketlerinden birisi haline 
gelen, yüzlerce insana istihdam sağlayan, bu 
şehrin saygın iş insanlarına da aynı şekilde 
sosyal medya hesabı üzerinden tehditler 
savurarak hakaretler ediyor. Nedeni ise ekim 
ayında yapılacak oda seçimleri, “Vay efendim oda 
seçimlerinde nasıl benim karşımda çalışırsınız!” 
Sorsan “herkesin demokratik hakkı, tabi ki 
çalışacaklar” diyecektir. Ama öyle değil oda genel 
sekreteri ve etrafındaki bazı yancıların 
dolduruşuna gelerek yalan yanlış bilgileri teyit 
dahi etmeden veryansın ediyor! Kendi gölgesiyle 
bile kavga eden birisi için bu durum aslında çok 
da şaşırılacak bir durum değil. Semizoğlu'nun 
hedefinde sadece gazeteci ve iş adamları yok. 
Aynı şekilde kapalı kapılar ardında bu şehrin 
valisi, milletvekilleri, belediye başkanları için 
neler söylediğini de biliyoruz!” 

CHP Grubu İşine Gelmeyen Görüşlere Tahammül Edemiyor!
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan ile AK Parti 
Belediye Meclis üyesi Esra Yüksel arasındaki önceki 
meclis toplantısında Sarıçay'ın ıslahı konusunda 
yaşanan gerginlik sonrasında AK Parti grubu, Belediye 
Meclisi Eylül ayı üçüncü oturumuna katılmayarak 
protesto ettiler. Başkan Gökhan ve CHP'li üyelerin 
kendileri gibi düşünmeyenlere karşı antidemokratik 
tavırlar sergilediklerini belirten bir açıklama yayınlayan 
AK Parti Grubu; “İnsan hakları ve özgürlükler 
konusunda mangalda kül bırakmayan bu sakat 

zihniyetin, uygulamada kendisinden farklı düşünen ve 
dile getirilen “işine gelmeyen görüşlere” hayat hakkı 
tanımaması yönündeki antidemokratik tavırları, taraflı 

tarafsız aklı başında herkes tarafından kınanmıştır. Bu 
kaba tavırlar ve karşıt görüşe tahammülsüzlük, birçok 
Meclis toplantısında tekrarlanmış, başka üyelere karşı 
da uygulanmıştır” dedi. 
Başkan Gökhan konuya ilişikin, “Bir şey ısrarla olmuş 
gibi gösterilince, zaman ben sözünü kesip, sesimi 
yükseltiyorum. Alınganlıkların anlam vermiyorum, 
takdir kendilerinindir, gelmeyebilirler de. Ama meclise 
gelmemek bana karşı bir tavır değildir, meclise karşı bir 
tavırdır” dedi. 

Bir Gece Yarısı İtibar Suikastına 
Maruz Kalabilirsiniz

Çanakkale Kültür 
ve Sanata Doyacak
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, 16-25 Eylül tarihlerinde Çanakkale'de 
düzenlenecek Troya Kültür Yolu Festivali hakkında 
açıklamalarda bulundu. Turan, “Festival, Çanakkale'nin 
sanatta, kültürde tanıtımına, turizmine ve ekonomisine 
katkı sunacak. Festival kapsamında kültürel ve sanatsal 
etkinlikler hemşehrilerimizle, yurt içinden ve yurt 
dışından misafirlerimizle buluşacak. Bu kapsamda 
40'tan fazla mekanda konser, tiyatro, söyleşi, belgesel, 
film, video mapping gösterisi, tarihi gezi, sergi ve atölye 
gibi 100'den fazla etkinlik düzenlenecek. Uluslararası 
ölçekte bir festivalden söz ediyoruz” bilgisini paylaştı.

Belediye Meclisi'nden 
Ek Bütçe Kararı Çıktı

2022 yılında personel giderlerindeki artış, fiyat 
farkları ve asgari ücretteki beklenmedik 
artışlar dolayısıyla ödeneklerin belirli bir oranda 
yetersiz kalınca Çanakkale Belediyesi Eylül Ayı 
Belediye Meclis Toplantısı 2. Bileşiminden ek 
bütçe kararı çıktı.  Çanakkale Hizmet Grupları 
A.Ş.'nin, 122 milyon 714 bin TL'lik ek bütçe artış 
talebi oy birliği ile onaylandı.

ÇOMÜ Hastanesi ISO 
Kalite Belgelerini Aldı
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Hastanesi 
Başhekimliği Kalite Direktörlüğü'nün yoğun 
çalışmalarıyla hazırlanan Üniversite Hastanesi kalite 
denetimlerinin başarıyla son bulmasının ardından 
ÇOMÜ Hastanesi, ISO 9001: 2015 Kalite Yönetim Sistemi, 
ISO 10002: Müşteri Memnuniyeti Yönetim Sistemi ve ISO 
15189: 2012 Tıbbi Laboratuvarlar-Kalite ve Yeterlilik İçin 
Gereklilikler Belgelerini almaya hak kazandı.Çanakkale Onsekiz Mart 

Üniversitesi Hastanesi 
Başhekimliği Kalite 
Direktörlüğü'nün yoğun 
çalışmalarıyla hazırlanan 
Üniversite Hastanesi kalite 

denetimlerinin başarıyla 
son bulmasının ardından 
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'Sözleşmeli Besiciliğin Desteklenmesine İlişkin 
Cumhurbaşkanı Kararı' ile hayata geçirilen sözleşmeli 
besicilik, üreticilere pazar ve fiyat garantisi sağlayacak.
Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe giren 
Cumhurbaşkanı Kararı ile sözleşmeli besicilik 
desteklemeleri kapsamında, üreticilere karkas ağırlığına 
göre yapılacak destek ödemeleri ve şartları belirlendi. 
Sözleşmeli besicilik sistemi ile besi işletmelerinin atıl 
kapasitelerinin üretime kazandırılması, kırmızı et 
üretiminin sürdürülebilirliğinin sağlanması, güçlü tedarik 
zinciri oluşturulması, verim ve kırsalda istihdamın 
artırılması, üreticinin girdi tedarikinin önceden 
planlanması ve sektör için örnek bir model teşkil 
ettirilmesi amaçlandı. Uygulamayla getirilen verimlilik 
teşvik primi ile canlı stok yönetimine ve hayvancılığın 
sürdürülebilirliğine katkı sağlanacak.

Buna göre Et ve Süt Kurumu ile 5 yıllık sözleşme yapan 
yetiştiricilere karkas ağırlığı; a) 201- 250 kg olanlara 2,5 
TL/kg,  b) 251 - 300 kg olanlara 3,5 TL/kg, c) 301 kg ve üzeri 
olanlara 5 TL/kg destekleme ödemesi yapılacak.

MALİYETE GÖRE FİYAT POLİTİKASI
Oluşturulacak komisyonlar tarafından aylık maliyetler 
hesaplanacak. Belirlenen maliyete göre çiftçi refahı 
gözetilerek alım fiyatları güncellenecek. Alım ve fiyat 
garantisi verilen üreticiler,  5 yıllık üretim planlaması 
yapabilecek. Böylelikle besiciler kazancını teminat altına 
alacak.

CANLI STOK YÖNETİMİ
ESK tarafından alım garantisi verilen üreticiler, Kurumla 
imzaladığı besicilik sözleşmesinden herhangi bir hak kaybı 
yaşamadan tek taraflı çekilebilecek.Kırmızı et piyasasının 
arz talep durumuna göre, üreticilere erken ya da geç kesim 
primleri verilebilecek.

ÜRETİCİLERE ÇİFTLİK EĞİTİM DESTEĞİ
Sözleşmeli besicilik modeli ile hayvan sağlığı, refahı ve 
beslenmesi konularında üreticilere çiftliklerinde eğitim 
verilecek.  Kayıt sistemleri oluşturularak hayvanın besi 
süreçleri, alım ve kesim takvimleri sistem üzerinden 
izlenecek. Sürdürülebilir, hijyenik, sağlıklı ve kaliteli kırmızı 
et üretimi ile hem üretici, hem tüketici korunacak. 
Uygulama kapsamında yapılacak ödemeler için gerekli 

kaynak Tarım ve Orman Bakanlığının tarımsal destekleme 
bütçesinden sağlanacak.

BAKAN KİRİŞCİ: "ÖRNEK BİR ÜRETİM 
MODELİ"
Tarım ve Orman Bakanı Prof. Dr. Vahit Kirişci, kırsalın 
yeniden ayağa kaldırılmasının, kırsalda üretimin 
canlandırılmasının ve artırılmasının yegane yolunun kırsal 
kalkınmadan geçtiğini bildirdi. Bunu bir vizyon olarak 
ortaya koyduklarını vurgulayan Kirişci, birtakım destekler 
yoluyla bu tür sözleşmeli üretim modellerini cazip hale 
getirmeyi arzuladıklarını belirtti. Sözleşmeli üretim 
modelinin, ülkenin ihtiyacı olan ürünlerin, ihtiyaç miktarı 
kadar üretilmesine imkan sağlayacağını aktaran Kirişci, 
"Üretim kaynaklarımızdan en üst seviyede faydalanma 
irademizi,  sürdürülebilirlik ilkesinden taviz vermeden 
ortaya koymuş durumdayız. Besicilik gibi stratejik önceliği 
haiz sektörlerimizde gıda güvenliği milli bir meseledir.   
Gıda güvenliğinin ise tedarik ve ekonomik erişim olmak 
üzere iki temel ayağı bulunmaktadır." ifadelerini kullandı.
Yayımlanan Cumhurbaşkanı Kararı ile sürdürülebilir 
besicilik için üreticinin emeğine sahip çıkmak adına 
sözleşmeli besicilik modelini başlattıklarına dikkati çeken 
Bakan Kirişci, "Sözleşmeli besicilik örnek bir üretim 
modelidir. Bu, yerli ve milli üretim ilkesi ile hayata geçirildi. 
Planlı üretim ile hem besicimiz hem de Türkiye'miz 
kazanacak" değerlendirmesinde bulundu. 

Sözleşmeli Besicilik ile Üreticilere 
Pazar ve Fiyat Garantisi Sunulacak

ÇTB Akreditasyon Sertifikasını Törenle Aldı
Akreditasyon sistemi denetiminden geçen oda borsalar 
sertifikalarını Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Konferans Salonu'nda gerçekleştirilen törenle, TOBB 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun elinden aldılar.
TOBB Akreditasyon Sistemi çerçevesinde Türk Loydu 
tarafından yapılan denetimlerden başarı ile geçen 
Oda/Borsalara sertifikaları takdim edildi. 
Hisarcıklıoğlu'nun ev sahipliğinde düzenlenen törene; 
Ticaret Bakan Yardımcısı Sezai Uçarmak ile oda ve borsa 
başkanları ve üst düzey çalışanları katıldı. Törene 
Çanakkale Ticaret Borsası'nı (ÇTB) temsilen Yönetim 
kurulu Başkan Vekili Gökhan Uysal, Genel Sekreter Sevcan 
Elver ve Akreditasyon Sorumlusu Gözde Kartal katıldı. 
Hisarcıklıoğlu, oda ve borsaların hizmet kalitesi anlamında, 
Londra, Paris, Berlin'deki oda-borsa seviyesine ulaştığını 
vurgulayarak, tüm dünyaya sistemi ihraç edecek konuma 
geldiklerini ifade etti. Yeni akreditasyon standartları ile ilgili 
detaylı bilgiler veren Hisarcıklıoğlu kriterleri zorlaştırarak, 
oda-borsalara yeni ve daha yüksek bir hedef verdiklerini 
ifade etti. Hisarcıklıoğlu son olarak, akreditasyon 
sisteminin 20. yılında oda ve borsaları bir üst lige daha 

çıkarmayı amaçladıklarına vurgu yaptı.
Ticaret Bakan Yardımcısı Sezai Uçarmak ise 
konuşmasında, hizmet kalitesinin belirli bir standarda 
bağlandığını gösteren akreditasyon töreninde 
bulunmaktan duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Oda ve 
borsaların gümrükler ve bakanlıkla yakından ilgili 
olduğunu ifade eden Uçarmak, oda ve borsalarda verilen 
akreditasyonun, hizmet kalitesini belirli bir noktaya 
getirmesiyle ticari hayatı kolaylaştıracağını, oda ve 
borsalara disiplin kazandıracağını bildirdi.

“KALİTELİ HİZMET ANLAYIŞIMIZ BİR 
KEZ DAHA TESCİLLENDİ”
Tören ile ilgili değerlendirmede bulunan Çanakkale Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkan Vekili Gökhan Uysal 
şunları söyledi; "Bağımsız denetim kuruluşu Türk Loydu 
tarafından denetlenen Borsamız başarıyla denetimi 
tamamlayarak Akredite Borsa unvanını yeniledi. 2008 
yılında ilk akredite olan 5 yıldızlı hizmet yarışına ilk 
başlayan borsalardan biri olan ÇTB, Akreditasyon 

Sertifikası TOBB Başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
tarafından takdim edildi. Üyelerimize sunduğumuz Avrupa 
standartlarındaki kaliteli hizmet anlayışımızı TOBB 
Akreditasyon Sertifikamızla bir kez daha tescillemiş olduk. 
Başarıda emeği geçen tüm meclis ve yönetim kurulu 
üyelerimiz ile tüm personellerimize teşekkür ediyorum. 
Bizler üyelerimizin önünü açacak adımları, Akreditasyon 
Sisteminin getirdiği yenilikçi hizmet kalitesine yüksek 
ivme kazandıracak modellerle aşmayı hedefledik. Beş 
yıldızlı borsa olarak üyelerimize daha iyi hizmet vermeye 
devam edeceğiz.”

Çanakkale'miz Yatırımcılar İçin Bir Cazibe Merkezi Haline Geldi

Çanakkale'de yaş meyve sebze sektörü ile ilgili olarak 
yatırım yapmak isteyen yatırımcılar Çanakkale Ticaret 
Borsası Başkanı S.Kaya Üzen'i makamında ziyaret ettiler.

Başkan S.Kaya Üzen, Erenoğlu Bitkisel ve Hayvansal 
üretim A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Erenoğlu ve Maz 
İnşaat Yetkilisi Osman Hacı Alioğlu ile bir süre görüşerek 
sohbet etti. Ziyaretle ilgili açıklamada bulunan Çanakkale 
Ticaret Borsası Başkanı S.Kaya üzen; “İlimizin yaşadığı 
büyük dönüşüm sonrasında Çanakkale'miz yatırımcılar 
için bir cazibe merkezi haline geldi. Köprümüz, OSB'ler, 
Teknopark vb birçok alanda adından söz ettiren 
yatırımlarla Çanakkale'miz bambaşka bir çehreye kavuştu. 
Bugün de yatırımcılarımız ile ilimizde yapmayı planladıkları 
yaş meyve sebze sektörü işleme, paketleme, depolama 
yatırımı ile ilgili olarak görüş alışverişinde bulunduk.  
Yatırımcılarımıza, İlimizdeki makro projelere ve yatırım 
fırsatlarına ilişkin bilgiler verdik. Yatırımcıları İlimizde 
görmek, bölgede yeni iş sahalarının oluşmasına ve böylece 

istihdamın da artmasında olumlu bir çıktı olacağı 
düşüncesindeyiz" dedi
Ziyarette ayrıca ülke ekonomisi, iş ortamları, istihdam, 
teşvikler ve yatırım ortamı konularında istişareler 
gerçekleştirildi.

Çanakkale'deki 509 TOKİ 
konutu için ihale tarihi belli oldu
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı Toplu Konut 
İdaresi Başkanlığı (TOKİ) tarafından Çanakkale'de 
yapılması planlanan 509 adet konut için ihale tarih 
açıklandı. Çanakkale İli, Merkez İlçesi, Cevatpaşa Mahallesi 
509 Adet Konut ve 25 Adet Dükkan İnşaatı İle Altyapı 
Çevre Düzenlemesi İşi için daha önceki ihale iptal edilmişti. 
Yeni ihale tarihi 5 Ekim 2022 saat 11:00 olarak duyuruldu.



AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, 16-25 Eylül tarihlerinde Çanakkale'de 
düzenlenecek Troya Kültür Yolu Festivali hakkında 
açıklamalarda bulundu. Turan, “Festival, Çanakkale'nin 
sanatta, kültürde tanıtımına, turizmine ve ekonomisine 
katkı sunacak. Festival kapsamında kültürel ve sanatsal 
etkinlikler hemşehrilerimizle, yurt içinden ve yurt dışından 
misafirlerimizle buluşacak. Bu kapsamda 40'tan fazla 
mekanda konser, tiyatro, söyleşi, belgesel, film, video 
mapping gösterisi, tarihi gezi, sergi ve atölye gibi 100'den 
fazla etkinlik düzenlenecek. Uluslararası ölçekte bir 
festivalden söz ediyoruz” bilgisini paylaştı.
“Çanakkale'miz kadim tarihiyle, yüksek turizm 
olanaklarıyla önemli bir potansiyele sahip” diyen AK Parti 

Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili Bülent Turan; 
“Kültür ve Turizm Bakanlığı'mız tarafından düzenlenen bu 
yılki Türkiye Kültür Yolu Festivalleri'nin ilki Troya Kültür 
Yolu Festivali adıyla Çanakkale'mizde başlıyor. Çanakkale 
kültür turizmi için dev bir proje. Festival, Çanakkale'nin 
sanatta, kültürde tanıtımına, turizmine ve ekonomisine 
katkı sunacak. Festival kapsamında kültürel ve sanatsal 
etkinlikler hemşehrilerimizle, yurt içinden ve yurt dışından 
misafirlerimizle buluşacak. Bu kapsamda 40'tan fazla 
mekanda konser, tiyatro, söyleşi, belgesel, film, video 
mapping gösterisi, tarihi gezi, sergi ve atölye gibi 100'den 
fazla etkinlik düzenlenecek. Uluslararası ölçekte bir 
festivalden söz ediyoruz. Festival, Kültür ve Turizm 
Bakanlığı'mızca düzenlenecek, Çanakkale Savaşları ve 

Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı'mızın koordinasyonunda 
yürütülecek. Milletvekilimiz Jülide İskenderoğlu'yla birlikte 
tüm hemşehrilerilerimizi, kültür ve sanatseverleri festival 
coşkusuna ortak olmaya davet ediyor; emeği geçenlere 
teşekkür ediyoruz” şeklinde konuştu.
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Ek�m ayında yapılacak ÇTSO 
seç�mler�nde başkan adaylığını 
açıklayan mevcut başkan Selçuk 
Sem�zoğlu seç�m tar�h� yaklaştıkça 
“bel altı vuruşlarına” devam 
ed�yor! Sosyal medya hesabı 
üzer�nden özell�kle gece yarısı 
yaptığı paylaşımlarla tehd�t ve 
hakaret d�l�n� her geçen artıran 
Sem�zoğlu'nun bu seferk� 

hedefinde yüzlerce k�ş�ye �st�hdam sağlayan ve şehr�n köklü 
firmalarından olan Çet�nkaya Betonun sah�b� Hayrett�n 
Çet�nkaya vardı.  
Konuya da�r Kerem İr�ç'�n yazısı şu şek�lde
Şehr�n en öneml� 5 kurumunu sayın deseler o kurumlar arasında 
belk� de en öneml�s� Çanakkale T�caret ve Sanay� Odası (ÇTSO) 
olur. Fakat ÇTSO son 4 yılın en başarısız dönem�n� yaşıyor! 
Seç�mlerde türü “Al� Ceng�z oyunlarıyla” başkanlık koltuğuna 
oturan Selçuk Sem�zoğlu maalesef �ş üretmek yer�ne sadece laf 
üret�yor. “Yanlış yapıyorsunuz” d�ye eleşt�r�de bulunanlara �se 
sosyal medya hesabı üzer�nden tehd�tler savurarak hakaretler 
ed�yor! B�r gazetec� yaptığım eleşt�r�lerden dolayı ben de 
Sem�zoğlu'nun tehd�t ve hakaretler�ne maruz kalıyorum ve not 
olarak buraya düşünüyorum: “başıma b�r şey gel�rse 
sorumlusu bu adam ve çevres�ndek� b�rkaç �s�md�r!” 
Baba parasıyla değ�l, tırnaklarıyla kazıyarak şehr�n en öneml� 
ş�rketler�nden b�r�s� hal�ne gelen, yüzlerce �nsana �st�hdam 
sağlayan, bu şehr�n saygın �ş �nsanlarına da aynı şek�lde sosyal 
medya hesabı üzer�nden tehd�tler savurarak hakaretler ed�yor. 
Neden� �se ek�m ayında yapılacak oda seç�mler�, “Vay efend�m 
oda seç�mler�nde nasıl ben�m karşımda çalışırsınız!” Sorsan 
“herkes�n demokrat�k hakkı, tab� k� çalışacaklar” d�yecekt�r. 
Ama öyle değ�l oda genel sekreter� ve etrafındak� bazı 
yancıların dolduruşuna gelerek yalan yanlış b�lg�ler� tey�t dah� 
etmeden veryansın ed�yor! Kend� gölges�yle b�le kavga eden 
b�r�s� �ç�n bu durum aslında çok da şaşırılacak b�r durum değ�l. 

Sem�zoğlu'nun hedefinde sadece gazetec� ve �ş adamları yok. 
Aynı şek�lde kapalı kapılar ardında bu şehr�n val�s�, 
m�lletvek�ller�, beled�ye başkanları �ç�n neler söyled�ğ�n� de 
b�l�yoruz! 
4 yıldan bu yana tems�l ve ağırlamanın dışında h�çb�r �craatı 
olmayan Sayın başkan seç�m yaklaştıkça esk� başkan Bülend 
Eng�n'�n odaya kazandırdıklarını kend� haneler�ne yazarak “b�z 
yaptık” d�ye pazarlıyor. 
Pek� başkanın h�ç m� b�r �craatı olmadı kardeş�m d�ye 
sorab�l�rs�n�z… Haksızlık etmeyel�m oldu. 
Mesela pandem� dönem�nde a�datlarını ödemekte dah� zorlanan 
üyeler�n parasıyla 200 b�n l�ralık Kıbrıs gez�s� düzenled�ler 
adına “l�derl�k akadem�s�” ded�ler. Pek� bu l�derl�k akadem�s�ne 
Türk�ye'de k� 252 odadan kaçı katılmıştır sadece 7's�… 

Sanırım daha fazla b�r şey söylemeye gerek yok.
Şehr�n kalb�nde yer alan ve kader�ne terk ett�kler� esk� t�caret ve 
sanay� odası b�nası �ç�n durduk yerde 500 b�n l�ralık tad�lat 
yaptırdılar. Yetmed� yüz b�n l�ranın üzer�nde para harcayarak 
tam teşekküllü b�r restoran mutfağı yaptırdılar. Beyefend�ler 
burayı lokal yapacaklarmış (şeh�r kulübü g�b� b�r yer yapalım, 
�ş �nsanları burada b�r araya gels�n ded�ler!” V�zyona bak bu 
şehr�n esnafı �ç�n b�r şey yapmadıkları g�b� b�r de oda olarak 
esnafa rak�p olacaklar… Pek� ne oldu bunca masraftan sonra 
h�çb�r şey, lokalden de vazgeçt�ler. B�na orada öylece orada 
duruyor! Yarın b�r�ler� burasını b�ze ver�n bar� b�z kullanalım 
der ve sayın başkan da bunu başarı olarak “protokol �mzaladık” 
d�ye pazarlar!
B�tt� m� elbette k� b�tmed�.
Sayın başkan odaya b�r de makam aracı aldırdı koskoca 
başkanın s�yah renkl�, s�yah camlı b�r arabası olmasın mı sadece 
araç olmaz b�r de makam şoförü lazım. Odada k� b�r görevl�y� 
de kend�ne makam şoförü atadı. Oysa k� öncek� dönem oda 
başkanı Bülend Eng�n, göreve geld�ğ�nde odanın makam aracını 
satmış ve başkan olarak kend� özel aracını kullanmıştı! Nereden 
nereye acaba Bülend Eng�n gelse ve kend� yönet�m�nde k� b�r 
�sm�n bu �craatlarını görse ne düşünürdü…
Oysa k� ben bugün Çanakkale'n�n ayağına gelen Kurvaz�yer 
tur�zm� fırsatından bahsedecekt�m. B�z�m şunları şunları 
yapmamız gerek�yor d�yecekt�m ama k�m�n umurunda. Sorsan 
b�z kurvaz�yer tur�zm�yle �lg�len�yoruz çalışıyoruz derler evet… 
Geçenlerde oda yönet�m�nden b�r�s� dem�ş k�, “KRUVAZİYER 
TURİZMİNİ İLİMİZİN ULUSLARARASI TANITIMI İÇİN 
ÖNEMLİ BİR FIRSAT OLARAK GÖRMELİYİZ” evet 
görüyorlar. Kurvaz�yer gem�ler� boğazdan geçerken görüyorlar 
başka da b�r şey yapmıyorlar! 
Ek�m ayında oda seç�mler� yapılacak belk� y�ne bu anlayış 
seç�m� kazanacak çünkü bu k�mselere karşı mücadele etmek zor. 
Çünkü b�r gece yarısı sosyal medyadan �t�bar su�kastına maruz 
kalab�l�rs�n�z. 

Bir Gece Yarısı İtibar Suikastına Maruz Kalabilirsiniz

Çanakkale Kültür ve Sanata Doyacak

Belediye Meclisi'nden Ek Bütçe Kararı Çıktı
2022 yılında personel giderlerindeki artış, 
fiyat farkları ve asgari ücretteki 
beklenmedik artışlar dolayısıyla 
ödeneklerin belirli bir oranda yetersiz 
kalınca Çanakkale Belediyesi Eylül Ayı 
Belediye Meclis Toplantısı 2. Bileşiminden 
ek bütçe kararı çıktı.  Çanakkale Hizmet 
Grupları A.Ş.'nin, 122 milyon 714 bin TL'lik 
ek bütçe artış talebi oy birliği ile onaylandı.
Çanakkale Belediyesi Eylül Ayı Belediye 
Meclis Toplantısı'nın 2. Bileşimi, geçtiğimiz 
gün Belediye Binası'nda gerçekleşti. 10 
adet gündem maddesinin onaylandığı meclis 
toplantısında, belediyeye ait şirketin sermayesinin; 3 
Milyon TL'den 6 Milyon TL'ye çıkarılmasını içeren ek 
bütçe maddesi, meclis üyeleri tarafından oy birliği ile 
kabul edildi.
Çanakkale Hizmet Grupları Anonim Şirketi'nin 1 
Ağustos 2022'de yapılan genel kurul toplantısında 
alınan kararlar gereği ile günün ekonomik koşulları ve 
mevcut enflasyon oranlarının beklentinin çok üzerinde 

olması nedeniyle şirket sermayesinin yetersiz 
kalmasından dolayı sermayesinin 3 milyon 
TL'den, 6 milyon TL'ye çıkarılmasını talep 
edildi. Ek bütçe, meclis üyeleri tarafından oy 
birliği ile kabul edildi.

122 MİLYON 714 BİN TL'LİK EK 
BÜTÇE ARTIŞ TALEBİ OY 
BİRLİĞİ İLE ONAYLANDI
2022 yılında personel giderlerindeki artış, fiyat 
farkları ve asgari ücretteki beklenmedik 

artışlar dolayısıyla ödeneklerin belirli bir oranda 
yetersiz kaldığı belirtildi. Çanakkale Hizmet Grupları 
A.Ş.'nin, 122 milyon 714 bin TL'lik ek bütçe artış talebi oy 
birliği ile onaylandı.

İTFAİYE ERLERİ VE ZABITALARIN 
MESAİ ÜCRETLERİ ARTIRILDI
Resmi Gazete'de yayımlanan 2022 yılı merkezi eğitim 
bütçe kanunu kapsamında, ek bütçe ile 657 sayılı devlet 

memurları kanununa tabi itfaiye ve zabıt hizmetlerine 
bağlı fiilen çalışan personelinin mesai ücreti 482 TL'den, 
aylık 780 TL olarak belirlenmesi oy birliği ile kabul edildi.  

ZİVERİYE SOKAKTAKİ İMAR 
DEĞİŞİKLİĞİ KABUL EDİLDİ
Öte yandan, Halk Bahçesi'nin kuzeyinde bulunan 
Ziveriye Sokak'taki 19 adalı riskli 4 parselin yıkılmasının 
ardından yapılacak olan yeni plandaki değişiklik İmar 
komisyonu tarafından oy birliği tarafından kabul 
edilmesinin ardından, mecliste yapılan oylama ile de 
kabul edildi.

GÜZELYALI'DAKİ İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ REDDEDİLDİ
10. gündem maddesi; Güzelyalı Köyü İzmir Caddesi 
üzerinde yer alan 156 ada, 11 parselde Nazım ve 
Uygulama İmar Planı değişiklik teklifi ise mecliste 
yapılan oylamada 17 ret, 3 çekimser oy çokluğuyla 
reddedildi.
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Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan ile 
AK Parti Belediye Meclis üyesi Esra Yüksel 
arasındaki önceki meclis toplantısında 
Sarıçay'ın ıslahı konusunda yaşanan gerginlik 
sonrasında AK Parti grubu, Belediye Meclisi 
Eylül ayı üçüncü oturumuna katılmayarak 
protesto ettiler. Başkan Gökhan ve CHP'li 
üyelerin kendileri gibi düşünmeyenlere karşı 
antidemokratik tavırlar sergilediklerini 
belirten bir açıklama yayınlayan AK Parti 
Grubu; “İnsan hakları ve özgürlükler 
konusunda mangalda kül bırakmayan bu 
sakat zihniyetin, uygulamada kendisinden 
farklı düşünen ve dile getirilen “işine 
gelmeyen görüşlere” hayat hakkı tanımaması 
yönündeki antidemokratik tavırları, taraflı 
tarafsız aklı başında herkes tarafından 
kınanmıştır. Bu kaba tavırlar ve karşıt görüşe 
tahammülsüzlük, birçok Meclis toplantısında 
tekrarlanmış, başka üyelere karşı da 
uygulanmıştır” dedi. 
AK Parti Grubunun protestosuna meclis 
toplantısından cevap veren Başkan Gökhan, 
“Bir şey ısrarla olmuş gibi gösterilince, zaman 
ben sözünü kesip, sesimi yükseltiyorum. 
Alınganlıkların anlam vermiyorum, takdir 
kendilerinindir, gelmeyebilirler de. Ama 
meclise gelmemek bana karşı bir tavır 
değildir, meclise karşı bir tavırdır” dedi. 
Başkan Gökhan'a tepki gösteren AK Parti 
grubu yayınladıkları ortak açıklamada “01 
Eylül 2022 Tarihinde yapılan Belediye Meclis 

toplantısında, AK Parti Grup Başkanvekili Esra 
Yüksel'in konuşmasının, Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan tarafından adeta azarlanarak 
ve bağırarak sık sık kesilmesini, bazı CHP'li 
üyelerin de hal ve hareketleriyle bu tavrı 
desteklemesini kamuoyu ibretle izlemiştir. 
İnsan hakları ve özgürlükler konusunda 
mangalda kül bırakmayan bu sakat 
zihniyetin, uygulamada kendisinden farklı 
düşünen ve dile getirilen “işine gelmeyen 
görüşlere” hayat hakkı tanımaması 
yönündeki antidemokratik tavırları, taraflı 
tarafsız aklı başında herkes tarafından 
kınanmıştır. Bu kaba tavırlar ve karşıt görüşe 
tahammülsüzlük, birçok Meclis toplantısında 
tekrarlanmış, başka üyelere karşı da 
uygulanmıştır. Hele hele “hoşgörü parkı 
açılışı” öncesinde de tekrarlanması çok 
üzücüdür. Çanakkale Belediye Başkanına 
yakışmayan bu söz ve davranışları şiddetle 
protesto ediyor ve tekerrürü halinde gereğini 
en sert biçimde yerine getireceğimizi, bu 
çerçevede 05.09.2022 tarihinde yapılacak 
Belediye Meclis toplantısına AK Parti grubu 
olarak katılmayacağımızı kamuoyuna saygı 
ile duyururuz” ifadelerini paylaştılar.

“GELMEYEBİLİRLER, 
TAKDİR KENDİLERİNİN”
Dün gerçekleşen Belediye Meclisi'nde 
gündem maddelerine geçmeden önce konuya 

ilşkin görüşlerini açıklayan Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan; “Güncel konularda önerilerinizi 
not aldım. Bunlar teker teker ne şekilde bir 
toplantı gündemi haline getirebiliriz bir 
çalışalım. Deprem evet, hepimiz ezberledik 
ama bununla ilgili özel bir görüşme yapabiliriz. 
İnternet konusundaki görüşleriniz için 
teşekkür ederim. Yeni alanlarda daha yollar 
henüz tam oluşmamışken, kazı yapılabilir. 
Onu özellikle hat isteyen bazı operatörler var, 
biz de herkesi Telekom'a yönlendiriyoruz. 
Fakat bunun yeterli gelip gelmediğini 
inceleyelim ve bu yatırımı yapacak olanlar için 
fikir olabilir. En azından yeni yerleşim alanı 
olan Esenler ve Tekzen bölgesi için sanki 
mümkün olabilir diye düşünüyorum bunu bir 
inceleyelim. Hakikaten Türkiye'de internet 
hızı ve kalitesi çok kötü.  Belediyeler maalesef 
yurt üretemiyor ama 'yap, işlet, devretme' 
işlet yani devredip ne yapacağım. Hatta şimdi 
bir yurt binası vardı onu yurt olarak değil 
misafirhane olarak kullanacağız. Hatta onun 
bir bölümünü kanser hastalarının kemoterapi, 
radyoterapi süreçlerinde merkezde değil 
ilçelerde olan insanlar var. Onların barınması 
için de ayırabiliriz, öyle bir sözümüz vardı. O 
tedavi sürecinde orada barınsın. Çünkü 
mesela her gün Yenice'den geliyorsa gel-git 
her gün çok zor oluyor. Ama ben yurt yapmak 
istiyorum, arsam yok diyenlere de bir arsa 
sağlama noktasında hastaneler için dediğimiz 
gibi inceleyebiliriz. 'Yap-işlet' aklımıza 

CHP Grubu İşine Gelmeyen 
Görüşlere Tahammül Edemiyor!
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gelmemişti açıkçası. İlk söylediğiniz şey 
hakkında da evet, mecliste bazen sesler 
yükseliyor ama bunu kabul etmiyorum. 
Doğru bildiğim, belgelerle konuştuğum bir 
konuda ısrarla bunu yok etmeye çalışıyorlar. 
Bir konuya takılıyorlar, onu savunuyorlar. 
Arkadaş, belge sunuyorum. Kent konseyinin 
araştırma raporu konusunda belge 
sunuyorum. O partinin yöneticisi, bana basın 
yoluyla iftirada bulunuyor. Engelledi diyor, ben 
de tam tersi engellemedim parasını ödedim 
diyorum. Yine üzerine gidiyor. Ama tabii 
insanın canı sıkılıyor. Sarıçay konusunda her 
mecliste defaatle konuşuyoruz. Ben mecliste 
hem halka karşı konuşuyorum ama aynı 
zamanda belediye çalışanları var burada. Bir 
belediye başkanı olarak olmamış bir şey 
hakkında yalan söyleyebilme şansım olur 
mu? Başkan yardımcıları, müdürler var. Ben 
doğru söylemek zorundayım öteki türlü 
güven kalmaz. Başkan meclisine karşı yalan 
söylüyor der. Dolayısıyla bir şey ısrarla olmuş 
gibi zaman ben sözünü kesip, sesimi 
yükseltiyorum. Ben hakaret etmek ya da 
azarlamak amacıyla söylemiyorum olayı 
kesmek anlamında söylüyorum. Onun için 
alınganlıkların anlam vermiyorum, takdir 
kendilerinindir, gelmeyebilirler de. Ama 
meclise gelmemek bana karşı bir tavır 
değildir, meclise karşı bir tavırdır. Ben meclis 
değil belediye başkanıyım. Gelip bu konuları 
meclise yeniden söyleselerdi o zaman daha iyi 
olurdu diye düşünüyorum. Neyse takdir 
kendilerinin” dedi.

BİZİM BELEDİYE OLARAK 
YETKİMİZ YOK
Başkan Gökhan,” Bizim bu dereyi ıslah etme 
konusunda belediye olarak yetkimiz yok. Biz 
Devlet Su İşleri'ne yapılması gerektiğini 
söyledik. 2014 senesinde yazmışız. Sekiz 
senedir ses seda çıkmamış. Barajın içine akan 
kanalizasyonları ne yapacağız? Bu benim işim 
değil sizim işiniz. Burada ıslah projesi yapıldı 
programa alınmadı. Sonunda Bülent Turan'ın 
girişimi ile bu önerimiz, yatırım programına 
alındı. Mecliste söyledim, teşekkür ettim. Ben 
hiçbir konuda Bülent Turan'ın verdiği desteği 
inkar etmedim. Kredi çıkarttı dedim. O insan 
yapıyorsa teşekkür ederim. Bunu sadece 
onlar yapıyormuş gibi empoze ettikleri zaman 
tepki gösteriyorum. 31 milyon var o paraya 
sadece köprü olur. Ekim ayında ödenek 
konacak dediler. Henüz ödenek yok. Ortak bil 
dil kullanılırsa daha iyi olur” dedi.

“DAHA FAYDALI İŞLERLE 
GELİN”
İYİ Partili Burak Kunt da söz alarak konuya 

ilişkin görüşlerini,  “Öncelikle geçen mecliste 
olan konulara değinmek istiyorum ve hiç lafı 
dolandırmayacağım. Bugün Ak Partili 
arkadaşlarımız da sanırım bir deklarasyon 
yayınlayıp, meclisimize katılmamışlar. Biz de 
şimdi sosyal medyadan öğrendik. Sayın 
Başkanım biz bu kısır tartışmalardan inanın 
çok sıkıldık ve yorulduk. Biz her meclise 
fizibilitesi hazırlanmış projelerle, fayda 
sağlayabileceğini düşündüğümüz konuları 
gündeme getirerek meclise hazırlanarak 
geliyoruz. Açıkçası ana muhalefet olarak bu 
mecliste duran Ak Partili arkadaşlarımızdan 
da benzer çalışmalar yapmalarını istiyoruz 
ama ben 3 buçuk senedir açıkçası pek böyle 
bir şey görmedim. Sayın Başkan, İyi Parti 
grubu olarak bizim hakkımızı verirsiniz diye 
düşünüyorum tüm arkadaşlarımızla birlikte. 
Biz olabildiğince iyi çalışarak, Çanakkale için 
faydalı işler sunmaya çalışıyoruz. Gerek 
kürsüye çıkıyoruz, gerek fizibilitesini 
çıkarıyoruz. Olabildiğince bir şeyler yapmaya 
çalışıyoruz siz de bu konuların çoğunda bize 
destek veriyorsunuz, yapabileceğimiz 
konularda istişare ediyoruz. Bunun bize özel 
olduğunu hiç düşünmedik, sizin 
karakterinizden kaynaklandığına inanıyoruz. 
Aynı şeyi faydalı bir proje için Ak Parti için de 
yapacağınızı biliyoruz. Ama 'siz onu yaptınız, 
biz bunu yaptık' gibi tartışmaların ne bu 
meclise ne de bu şehre bir faydası olmuyor 
ben Ak Partili arkadaşlarımdan da bu konuda 
daha iyi çalışarak, bu meclise ve bu şehre 
faydalı olabilecek işlerle gelmelerini, hem bir 
çalışma arkadaşları hem de Çanakkaleli 
olarak rica ediyorum” dedi.

“BURADA OLMASALAR DA 
ONLARA DA 
SELAMLARIMIZI 
İLETİYORUZ”
CHP Belediye Meclisi Grup başkanvekili 
Avukat Hüdayi Erdal Gezen de konuya dair söz 
alarak, “ Zaman bana kaldığına göre, bunu en 
iyi şekilde değerlendirmek gerektiğini 
düşünüyorum. Eminim ifadelerim çok can 
sıkmayacaktır ama Adalet ve Kalkınma 
Partisi'ndeki belediye meclisi üyesi 
arkadaşlarım burada olsaydı, onlarında 
dinlemeleri gereken hususlara parmak 
basacaktım.  Burada olmasalar da onlara da 
selamlarımızı iletiyoruz. Keşke birlikte 
olsaydık “ diyerek geçtiğimiz bir ayın 
değerlendirmesini yaptı.

“HANIMEFENDİ, 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
KANUNUNDAN BİHABER 

OLDUĞUNU O 
AÇIKLAMASINDAN SONRA 
ANLADIM”
CHP'li Egemen Ergun da konuya dair veri ve 
bilgileri paylaşarak; “AKP grubu burada değil 
yüzlerine karşı söylemek isterdim. Belki 
cevap hakkı doğacaktır, bilemiyorum. 
'Çanakkale'nin makûs talihi' açıklaması ile 
şehirde hiçbir hizmet yapılmıyormuş gibi 
yerel yönetimi ve başkanı hedef alan 
açıklamasından sonra merak ettim biraz 
araştırdım AKP Grup başkanvekilinin Sarıçay 
ile ilgili açıklamalarını. Sizlerle 1-2 veri ve 
yönetmelik paylaşıp takdiri Çanakkale 
halkına bırakacağım. Devlet Su İşleri'nin (DSİ) 
faaliyet raporunda, internetten rahatlıkla 
ulaşılabiliyor, temel politika ve öncelikler 
başlığı adı altında bir tablo var ve o tabloda 
ulusal havza yönetim stratejisi uygulamasının 
koordinasyonu izlenmesi ve değerlendirilmesi 
bölümünde şöyle bir ifade geçiyor: Havzalarda 
verilerin ıslahı, taşkınların önlenmesi, 
düzenlenmesi için gerekli ve uygun su 
yapılarının tesis edilmesi. Aynı faaliyet 
raporunun bir başka kısmında idarenin 
stratejik planında yer alan amaç ve hedefeler 
başlığı altında, hedef 1:belediyelerin içme, 
kullanma ve sanayi suyu karşılanacaktır 
diyor. Zaten bizim de burada içme suyu arıtma 
tesisi ile ilgili de tablolar var. Hedef 2: İçme 
suyu barajları ve nehir havzaları kirliliğe karşı 
korunacaktır. Sanırım bu kirliliğe karşı 
korumayı belediye olarak siz yaptınız çünkü 
çevre köylerin atıkları akıyordu ve siz öncülük 
ettiniz. Bizim arıtmamıza yönlendirdiniz, 
şimdiye kadar hiçbir çalışma yapılmamıştır. 
Amaç 2: Yerleşim yerleri ve tarım arazilerinde 
taşkın suların oluşturacağı zararları kontrol 
altına almak. Akarsularda ıslah, kontrol 
tesislerinin inşa edilecek ve mevcut tesislerin 
devamlılığı sağlanacaktır. Şimdi yakın tarihli 
bir yönetmelik, Cumhurbaşkanlığı sistemine 
geçtikten sonra çıkmış. 4 Sayılı 
Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi'nin 121. 
Maddesine göre DSİ'nin görev ve yetkileri: 
Akarsularda ıslahat yapmak ve icap edenleri 
seyr-ü sefere alışverişli hale getirmek. 
Hanımefendi, Eskişehir'den örnek vermişti 
sanırım. CHP'li belediyeden örnek vermişti. 
Hanımefendi, büyükşehir belediye 
kanunundan bihaber olduğunu o 
açıklamasından sonra anladım. Biz 
büyükşehir belediye kanuna tabi değiliz, 
büyükşehir belediye kanunun 7. Maddesinin R 
bendinde; Su ve Kanalizasyon işlerini 
yürütmek, bunun için gerekli baraj ve tesisleri 
kurmak, işletmek, derelerin ıslahını yapmak, 
kaynak suyunu arıtma sonucu üretilen suları 
pazarlamak…” dedi.
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ÇOMÜ İktisadi İşletmesi Müdürlüğü ve Çanakkale İl Orman 
Müdürlüğü ortaklığında yürütülen çalışma kapsamında, 
ÇOMÜ Dardanos Yerleşkesi'nde atıl durumda bulunan deniz 
manzaralı alana iki kadının eli değince, çöplük lavanta 
bahçesine dönüştü.
Dardanos Yerleşkesi İktisadi İşletmesi Müdürü Dr. Öğretim 
Üyesi Ebru Özlem Korkutata ve  Peyzaj Yüksek Mimarı 
Müdür Yardımcısı  Fatma Çetinkaya el ele vererek 
Çanakkale'ye yeni bir cazibe alanı kazandırdı.
ÇOMÜ İktisadi İşletmesi Müdürlüğü ve Çanakkale İl Orman 
Müdürlüğü ortaklığında yürütülen çalışmayla ÇOMÜ 
Dardanos Yerleşkesi'nde atıl durumda bulunan deniz 
manzaralı alana bin 800 lavanta fidanı dikildi.  Atıllıktan 
kurtarılan alan, salıncak, masa ve bisiklet de yerleştirilerek 
hem fotoğraf meraklılarının hem de doğaseverlerin cazibe 
merkezi haline gelecek.

“KENTE BÖYLE BİR YER 
KAZANDIRDIĞIMIZ İÇİN DE MUTLUYUZ”
Dardanos Yerleşkesi İktisadi İşletmesi Müdürü Dr. Öğretim 
Üyesi Ebru Özlem Korkutata, çöplük şekilde bulunan alanı 
hep birlikte ihya ederek lavanta bahçesine 
dönüştürüldüğünü ifade ederek, “Bu alanda uzun yıllar 
boyunca çöp birikimi gerçekleştirilmiş. Biz de denize nazır 
olan bu yeşillik alanı güzelleştirme adına güzel bir şeyler 
yapmak istedik ve bir rekreasyon alanı olması bakımından 
gelen misafirlerin fotoğraf çekimi için hoş bir alan olması ve 
üniversiteyi güzelleştirmek açısından böyle bir lavanta 

bahçesi düşündük. Bunu düşünen ve hayata geçirmek 
isteyende Peyzaj Yüksek Mimarı ve aynı zamanda Müdür 
Yardımcımız Fatma Çetinkaya oldu. Bu öneriyi bana 
getirdiğinde bunu nasıl yapabileceğimizi düşündük. 
Elimizdeki malzemelerin yeterli olup olmayacağı 
konusunda bir değerlendirme yaptık. İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü'yle iletişime geçerek hibe olarak yaklaşık 2 bin 
lavanta temin ettik. 2022 yılının bahar aylarında buranın 
ıslah edilmesi, çöplerin arındırılması, hurdaların buradan 
kaldırılması ve bütün çalışan ekibimizle beraber buranın 
lavanta bahçesine dönüşmesini sağladık. Amacımız görsel 
olarak çalışanlara, misafirlere ve üniversitemize yakışır bir 
alan oluşturmaktı. Güzel bir bahçe oldu. İlerleyen yıllarda 
bu bahçenin göze daha çok hitap eden bir bahçe olacağını 
düşünüyoruz, kente böyle bir yer kazandırdığımız için de 
mutluyuz” şeklinde konuştu.

'BURASI ÇÖPLÜKTÜ NE KADAR GÜZEL 
OLMUŞ' 
Müdür Yardımcısı ve Peyzaj Yüksek Mimarı Fatma 
Çetinkaya da atıl alanda bulunan bazı malzemelerin de geri 
dönüştürülerek kullanıldığını ifade ederek;   “Buradaki ekip 
ile birlikte çevrede nereyi toplayabiliriz diye bir çalışma 
yapmıştık. Benim ilk aklıma gelen yer burası oldu çünkü 
misafirlerimizin plaja gittiği güzergah burası. Burası çöplük 
alanıydı, atıl bir durumdaydı. Bizim için çok zahmeti de 
yoktu. İl Tarım ve Orman Müdürlüğü'yle iletişime geçtik, 
sağ olsunlar bize bin 800 adet fidan hibe ettiler. 
Fidanlarımızı diktik, sonrasında güzel bir tarla günü yaptık. 
Bundan sonrasında da sadece bakım işlemlerini yapıyoruz. 
Bu arada ekip çok özveriyle çalıştı. Burada bulunan bütün 
taşları, çöpleri hepsini kendimiz temizledik. Daha 
sonrasında atıl olan demirlerden salıncak yaptık, 
minderleri yırtılan kırılan sandalyeleri çıkma paletlerden 
tahta çakarak sandalye yaptık. Hem bir fotoğraf çekim 
alanı oldu hem de gelen misafirlerin burada oturmaları için 
alanlar oluşturduk. Gelen misafirlerden de şunu duydum, 
'Burası çöplüktü ne kadar güzel olmuş' dediklerini de 
duydum. Çok mutluyuz. Üniversitemizin de adına yakışır bir 
mekan, denize sıfır manzarası çok güzel olan bir alan. 
Bundan sonra da inşallah seneye hasat şenliğinde tekrar 
görüşmek için misafirlerimizi davet edeceğiz” diye 
konuştu.

Deniz Manzaralı Çöplük Cazibe Merkezi Oldu

ÇOMÜ Hastanesi ISO Kalite Belgelerini Aldı

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Hastanesi 
Başhekimliği Kalite Direktörlüğü'nün yoğun çalışmalarıyla 
hazırlanan Üniversite Hastanesi kalite denetimlerinin 
başarıyla son bulmasının ardından ÇOMÜ Hastanesi, ISO 
9001: 2015 Kalite Yönetim Sistemi, ISO 10002: Müşteri 
Memnuniyeti Yönetim Sistemi ve ISO 15189: 2012 Tıbbi 
Laboratuvarlar-Kalite ve Yeterlilik İçin Gereklilikler 
Belgelerini almaya hak kazandı.
Konuyla alakalı Hastaneden yapılan açıklamada şu 
ifadelere yer verildi; “Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 

Hastanesi, katma değer sağlayan, süreçleri analiz edip 
tarafsız dış değerlendiricilerce gerçekleştirilen denetimleri 
başarıyla geçirerek; günümüzde kurumsallaşmada büyük 
öneme sahip, rekabetçi ortam koşullarında, sürekli 
yenilenerek bir adım öne geçmeyi hedeflemektedir. ISO 
9001: 2015 Kalite Yönetim Sistemi Belgesi, müşterilerini 
memnun etmeyi, onlara beklentilerinin ötesinde hizmet 
vermeyi hedefleyen hizmetlerimiz ile ISO 10002: Müşteri 
Memnuniyeti Yönetim Sistemi Belgesi ve ISO/IEC 17025 ve 
ISO 9001'i temel alarak, tıbbi laboratuvarlarda güvenliği, 
hastaların ve tedaviden doğrudan sorumlu olan klinik 
personelin ihtiyaç duyduğu doğruluk ile kalitenin 
sağlanması ve laboratuvar testlerinin de yurt dışı 
tanınırlığa kavuşması için de ISO 15189: 2012 Tıbbi 
Laboratuvarlar-Kalite ve Yeterlilik İçin Gereklilikler Belgesi 
alındı. Bu kapsamda Üniversitemizin Kalite güvence 
süreçlerine dahil olarak bir vizyon geliştiren ve kurumun 
kalite çalışmalarına haklı gurur yaşatarak destek sunan 
Kalite Direktörü Prof. Dr. Özlem Yayıntaş, Kalite Yönetim 
Biriminden Emel Curlu ve Melike Yazıcı başta olmak üzere 
sürece katkı sağlayanlara teşekkür ederiz.”

Buluş Fuarından 
ÇOMÜ'ye 5 Madalya
İstanbul Uluslararası Buluş Fuarı ISIF22'ye, 6 patent ile 
katılan Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 5 
madalya aldı.
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Türk Patent ve Marka 
Kurumu, Uluslararası Buluşçular Birliği 
Federasyonu(IFIA), Dünya Fikri Mülkiyet 
Teşkilatı(WIPO), Avrupa Patent Ofisi (EPO) ve Türkiye 
Teknoloji Takımı Vakfının destekleri ile bu yıl 7.si 
düzenlenen gerçekleştirilen İstanbul Uluslararası Buluş 
Fuarı ISIF22'ye Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
(ÇOMÜ), portföyündeki 6 patent ile katıldı. Rektör Prof. 
Dr. Sedat Murat ve Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Okhan 
Akdur'un katılım gösterdiği Buluş Fuarı bu yıl, 
TEKNOFEST etkinlikleri kapsamında gerçekleştirildi. 
ISIF22'de uluslararası jüri tarafından yapılan 
değerlendirmeler sonucunda ÇOMÜ'nün 5 patenti 
madalyaya layık görüldü.

Profesörlük ve Doçentlik Cübbelerini Giydiler

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi'nde (ÇOMÜ), 
profesörlük ve doçentlik kadrosuna atanan 
akademisyenler cübbelerini törenle giydi
Deniz Bilimleri ve Teknolojisi Fakültesi Su Ürünleri Temel 
Bilimleri Bölümü İç Sular Biyolojisi Anabilim Dalı'nda Doç. 

Dr. Deniz Anıl Odabaşı, Mühendislik Fakültesi Harita 
Mühendisliği Bölümü Fotogrametri ve Uzaktan Algılama 
Anabilim Dalı'nda Doç. Dr. Özgün Akçay, Fen Edebiyat 
Fakültesi Fizik Bölümü Katı Hal Fiziği Anabilim Dalı'nda 
Doç. Dr. Emre Coşkun Profesörlük kadrosuna atandı.
Güzel Sanatlar Fakültesi Grafik Tasarımı Bölümü Grafik 
Tasarımı Anasanat Dalı'nda Doç. Dr. Deniz Kürşad, Eğitim 
Fakültesi Eğitim Bilimleri Bölümü Eğitim Programları ve 
Öğretim Anabilim Dalı'nda Doç. Dr. Tugay Tutkun, Tıp 
Fakültesi Dahili Tıp Bilimleri Bölümü Çocuk Sağlığı ve 
Hastalıkları Anabilim Dalı'nda  Doç. Dr. Turgay Çokyaman, 
Fen Edebiyat Fakültesi Kimya Bölümü Organik Kimya 
Anabilim Dalı'nda Doç. Dr. Tuğba Güngör, Spor Bilimleri 
Fakültesi Spor Yöneticiliği Bölümü Spor Yönetimi Anabilim 
Dalı'nda Doç. Dr. Murat Aslan Doçentlik kadrosuna atandı.
Öğretim Üyelerine Senato Salonunda, Rektör Prof. Dr. Sedat 
Murat tarafından cübbe giydirildi ve üniversite rozeti 
takıldı.
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Çanakkale İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından Ayvacık ilçesine 
bağlı Şapköy köyünde Antep fıstığı 
hasat şenliği düzenlendi. Törende 
konuşan AK Parti Çanakkale 
Milletvekili Jülide İskenderoğlu, “Grup 
Başkanvekilimiz Bülent Turan'la 
birlikte, yatırım, üretim yapmak 
isteyen tüm girişimcilerimize omuz 
vermeye, destek olmaya gayret 
ediyoruz. Kooperatifleşmeyi teşvik 
ederek özellikle kırsalda 
hemşehrilerimizin emeğini ekonomiye 
kazandırmaya, gelir kapısı 
oluşturmaya çalışıyoruz” dedi.
Fıstık hasat şenliği programı, Vali İlhami Aktaş, AK Parti 
Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu ve 
beraberindeki heyetin Şapköy köyünde edilen duaların 
ardından Antep fıstığının ağacından hasat edilmesi ile 
başladı. Ardından Şapköy meydanında hasat şenliği 
etkinliği düzenlendi.

Çanakkale'de Üreticilerimize Toplam 
309 Milyon 13 Bin 136 Lira Destekleme 
Ödemesi Yapıldı
Etkinlikte konuşan AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, “Çanakkale'miz, hem tarım, hayvancılık, süt 
ve süt ürünleri, hem doğa, tarih ve turizm alanlarında 

yatırıma elverişli bir konuda. Son birkaç 
yıldır, dünyanın içerisinde bulunduğu 
kriz ortamından, üretimi güçlü olan 
devletler daha az etkileniyor. Dünya 
genelinde yaşananlardan kaynaklı bizim 
de sıkıntılarımız oldu, girdi fiyatlarında 
artışlar oldu. Devletimiz bu süreçte 
mümkün olduğunca desteklemelerini 
sürdürüyor. Bize düşen ise üretmek. 
Üretmeyi asla bırakmamamız lazım. 
Sayın Cumhurbaşkanımızın açıkladığı 
Yeni ekonomi modelimiz, üretime, 
yatırıma ve istihdama dayalı ekonomi 
modeli. Eğer biz üretmeyi bırakırsak, işte 

o zaman sıkıntı yaşamaya başlarız. Zaten devletimiz, 
'üreteceğim, çalışacağım, yatırım yapacağım' diyenlere 
gereken desteği veriyor, vermeye de devam edeceğiz. 
Çanakkale genelinde 2021 yılında tarım üreticilerimize 
toplam 309 milyon 13 bin 136 Lira destekleme ödemesi 
yapıldı. Bir çok kurumumuzun çeşitli meslek kollarına çok 
kapsamlı destekleme programları bulunuyor. Grup 
Başkanvekilimiz Bülent Turan'la birlikte, yatırım, üretim 
yapmak isteyen tüm girişimcilerimize omuz vermeye, 
destek olmaya gayret ediyoruz. Kooperatifleşmeyi teşvik 
ederek özellikle kırsalda hemşehrilerimizin emeğini 
ekonomiye kazandırmaya, gelir kapısı oluşturmaya 
çalışıyoruz. Bu kooperatiflerimizi de çeşitli hibe 
desteklerinden faydalandırıyor, hızlıca üretime 
geçebilmelerine zemin hazırlıyoruz. İşkur'un 

desteklemeleriyle, istihdamın artırılmasının önünü açmaya 
çalışıyoruz. Bu sıkıntılı süreci mümkün olan en kısa 
zamanda aşabilmek için, devletimiz tüm birimleriyle 
halkımız için seferber olmuş durumda” dedi.

Bu Ürünlerin Önemli Bir Kısmını, Fıstığa 
Adını Veren Antep'e Satıyoruz
Çanakkale'nin, çok verimli topraklara sahip olduğunu da 
hatırlatan İskenderoğlu, “Şimdiye kadar, çoğunluğu tarım 
ürünü olmakla birlikte 10 ürünümüz Coğrafi İşaret Tescili 
aldı. Bu ürünler, bir çok ilimizde yetişiyor olsa da, 
Çanakkale'mizde yetişen ürünlerimizin tadı, kokusu, 
aroması bir başka oluyor ve diğerlerinden hemen ayırt 
edilebiliyor. Lapseki Şeftalisi, Bayramiç elması, Bozcaada 
Çavuş üzümü, Geyikli Zeytinyağı, Yenice Kapya biberi gibi… 
Bizlere düşen de, bu verimli toprakları en iyi şekilde 
değerlendirmek. Tarım İl Müdürlüğümüz, ilgili diğer 
kurumlarımız, bunun için elinden geleni yapıyor. İşte en 
güzel örneği; Antep Fıstığı. Adı Antep Fıstığı olsa da, 
özellikle Güneydoğu'da bir çok şehirde üretiliyor. Şu anda 
Gaziantep ve Şanlıurfa arasında tatlı bir rekabet var. Siirt 
fıstığı kendine has özelliğiyle diğerlerinden ayrılıyor. 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitemizin çalışmaları, İl 
Tarım Müdürlüğümüzün gayretleri, İl Özel İdaremizin 
destekleriyle bu yarışa biz de katıldık. Antepfıstığı hiçbir 
kültür bitkisinin yetişmediği meyilli, taşlık, kayalık, kireçli 
ve verimsiz topraklarda yetişebiliyor, toprak erozyonunu 
önlüyor. Çanakkale'de yoğun miktarda bulunan yabani 
antepfıstıkları aşılanarak kırsal alandaki üreticilerimize 
gelir sağlamak, yabani antepfıstıklarını ülke ekonomisine 
kazandırmak, ülke ekonomisine katkıda bulunmak, 
köylerden şehirlere olan göçü önlemek amacıyla başlayan 
bu çalışmada, bugün hasat şenliği yapacak noktaya 
ulaştık. Bu ürünlerin önemli bir kısmını, fıstığa adını veren 
Antep'e satıyoruz. Çünkü Antep'te bu fıstığın önemli bir 
bölümü, ilin yine başka önemli bir ürünü olan baklava 
yapımında değerlendiriliyor. Çanakkale'de yetiştirdiğimiz 
fıstık ise rengi ve dayanıklılığıyla baklava yapımına daha 
uygun” diye konuştu.
Konuşmaların ardından, program 'En güzel fıstık 
yarışması', üreticilere sertifika verilmesi ve halk oyunları 
gösterisi ile sona erdi.

 Kooperatifleşmeyi Teşvik Ederek Gelir Kapısı Oluşturmaya Çalışıyoruz

6 Yıl Sonra Böbrek Nakliyle Sağlığına Kavuştu

Çanakkale'de, 6 yıl önce böbrek yetmezliğine yakalanan 
Fatma Gamsız, Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
(ÇOMÜ) Sağlık Uygulama ve Araştırma Hastanesi Organ 
Nakli Merkezinde gerçekleştirilen böbrek nakliyle tekrar 
sağlığına kavuştu.
Çanakkale'nin Ezine ilçesinde yaşayan Fatma Gamsız'ın 
(66) böbrekleri, 6 yıl önce enfeksiyona bağlı olarak zarar 
gördü. Hemen tedaviye başlayan Gamsız, enfeksiyon 
rahatsızlığının geçmeyip, böbreklerinin iflas etmesi üzerine 
3 yıl önce ÇOMÜ Organ Nakil Merkezine başvurdu. Diyalize 
girmeye başlayan kadın, nakil için sıra bekledi ama bir 
türlü gerçekleşmedi. Umutları her geçen gün tükenmeye 
başlayan Gamsız'a, Bursa Şehir Hastanesinde beyin ölümü 
gerçekleşen bir hastanın ailesi tarafından bağışlanan 
böbreği 1 Eylül tarihinde başarılı bir şekilde nakledildi. 
Gamsız'ın sağlığına kavuşur kavuşmaz ilk işi kana kana su 
içmek oldu.

"Ameliyat sonrasında değerleri 
tamamen normale döndü" 
ÇOMÜ Organ Nakil Merkezi Müdürü Prof. Dr. Cabir Alan, 
Fatma Gamsız'ın 6 yıl önce vücudunda gelişen bir 
enfeksiyon nedeniyle böbreklerinde hasar meydana 
geldiğini ve diyalize bağlanmaya başladığını belirterek, 
“Haftada 3 gün olarak başlayan diyaliz, haftada 2 güne 
kadar düştü. Ancak ülkemizde diyaliz merkezleri sayılı 
yerlerde olduğu için ulaşım ciddi bir sorun oluşturmakta. 
Çoğunlukla eşinin motosikletinin arkasına binerek diyaliz 
merkezine çileli bir şekilde gidip geliyordu. Merkezimize 
yaklaşık 3 yıl önce başvurdu, 4'üncü kez çağırıldığında 
uygun böbrek bulunarak nakil işlemi gerçekleştirildi. 
Ameliyat sonrasında değerleri tamamen normale döndü. 
Taburcu olma yolunda hızlı bir şekilde ilerliyor. Bizi en çok 
zorlayan konu, ülkemizde organ bağışı oranının yetersiz 
olması. Hastamız 6 yıldır nakil için sıra bekliyordu ve en 
sonunda uygun donör bulunabildi. Vatandaşlarımızdan 
organ bağışı konusunda hassasiyet göstermelerini ve 
organ bağışında bulunmalarını rica ediyorum” dedi. 

"Ameliyatımız çok başarılı geçti" 
Eşi Fatma Gamsız'ın ameliyatının başarılı geçtiğini ifade 
eden Cahit Gamsız, “Bundan 6 yıl önce ayaklarında oluşan 
ödemden dolayı eşim diyalize bağlanmak zorunda kaldı. 
Araçla gidip geldiğimiz bu süre bizim için çok yorucu oldu. 
Geçtiğimiz sene Ezine ilçesinde bulunan diyaliz merkezine 
gitmeye başladık. Bugüne nasip oldu. Ameliyatımız çok 
başarılı geçti. Herkese çok teşekkür ediyoruz, çok 
mutluyuz” diye konuştu. 

Ameliyatının iyi geçtiğini ve sağlık durumunun iyi 
olduğunu belirten Fatma Gamsız, ameliyat sonrasında 
doktor ve hemşirelere teşekkür etti.

Eğitim ve Öğretim Yılı
Hazırlık Toplantısı Yapıldı
2022-2023 Eğitim ve Öğretim Yılı hazırlık toplantısı, Vali 
İlhami Aktaş başkanlığında gerçekleştirildi.
İl Özel İdare toplantı salonunda gerçekleştirilen toplantıya; 
Vali Yardımcısı Hakkı Uzun, İl Emniyet Müdürü Faruk 
Karaduman, İl Jandarma Komutanı J. Albay Sadi Akman, 
ilçe kaymakamları, İl Milli Eğitim Müdürü Ferhat Yılmaz, İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü Şube Müdürleri, Emniyet ve 
Jandarma Personelleri katıldı.
Toplantıda;  İl Milli Eğitim Müdürü Ferhat Yılmaz 
tarafından 12 Eylül 2021 tarihinde başlayacak olan 2022 – 
2023 eğitim- öğretim yılında okullarda yapılacak 
hazırlıklar, İl Emniyet Müdürlüğü ve İl Jandarma 
Komutanlığı Personelleri tarafından 'Güvenli Okul, 
Güvenli Gelecek' projesi hakkında katılımcılar 
bilgilendirildi. İl genelinde eğitim öğretime başlayacak 
olan öğrencilerin huzur ve güven ortamında eğitim-
öğretim faaliyetlerine devam edebilmeleri için gerekli 
tedbirlerin alındığını ifade eden Vali İlhami Aktaş, “2022-
2023 Eğitim Öğretim yılının ülkemize, ilimize, eğitim 
camiamıza ve velililerimize hayırlı olmasını diliyor, 
evlatlarımıza başarılar, öğretmenlerimize de kolaylıklar 
diliyorum" dedi. Toplantı görüş, öneri, ihtiyaç ve taleplerin 
değerlendirilmesinin ardından sona erdi.  
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Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Üyesi ve turizm sektör temsilcisi Akın 
Yalman, 2022 yılının başından itibaren artan 
kruvaziyer turizmine yönelik açıklamada 
bulundu.
Yönetim Kurulu Üyesi Yalman yaptığı 
açıklamada şu ifadelere yer verdi; “Ülke ve 
şehirlere ciddi katkıları olan kruvaziyer 
destinasyonlarında, Akdeniz'in gözde 
limanlarını bünyesinde barındıran Türkiye, 
pandemi döneminin durgunluğunu atlattı. 
2022 yılı sonuna kadar 1052 kruvaziyer ve 
toplam 1 milyon 461 bin turistin Türk 
limanlarını ziyaret etmesi bekleniyor” dedi.

Kruvaziyer turizminin güçlü turistik ürünleriyle 
önemli bir destinasyon haline geldiğini söyleyen 
Yalman şöyle devam etti; 15 Temmuz darbe 
girişimiyle kruvaziyer turizmi sekteye uğradı. 
2019 yılına kadar bu düşüş devam etti. Tam 
toparlanacakken araya bir de tüm dünyayı 
etkileyen ve hapseden pandemi yaşandı. 
Çanakkale Liman İşletmesi A.Ş. Genel Müdürü 
Sayın Berkan Özkan ile yaptığımız görüşmede, 
Çanakkale Limanı'na Ağustos sunu itibariyle 25 
yolcu gemisinin uğrak yaparak toplamda 8.231 
yolcu taşıdığını, yılsonuna kadar da bu sayının 
40-45 olması beklendiği öğrendik.

“BİR YOLCU ORTALAMA 
80-100 DOLAR BIRAKIYOR”
 Dünyada yolcu başına harcama transit yolcu için ortalama 
115 dolar olarak kabul edilmekte olup Çanakkale için bu 
rakam 80-100 dolar civarlarında. Günlük harcama limitini 
artırmak tamamen gelen yolculara sunulacak hizmet ve 
alışveriş kalitesiyle ilgili bir durum. Kuşadası'nı ziyaret 
eden kruvaziyer yolcusunun harcama limiti 250 dolar 
civarında. Bizimde uluslararası bilinirliği olan Troya 
Müzemiz ve Troya Ören yerimiz gibi diğer tarihi ve kültürel 
değerlerimiz ile hediyelik eşya turizmimizi ön plana 
çıkararak iyi bir pazarlama stratejisi uygulamamız 
gerekiyor.”

“Kruvaziyer Turizmi Pandemi Sonrası Rekora Koşuyor”

Çanakkale Örnek Bir Binaya Daha Kavuşuyor
Çanakkale Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü ve Sosyal 
Hizmet Merkezi Müdürlüğü binası son aşamaya geldi. 
Binayı gezen AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, “Grup Başkanvekilimiz Bülent Turan'la 
birlikte, yakından takip ettiğimiz bir yatırım. İl 
Müdürlüğümüzün hizmet kollarını bir araya getirecek bu 
bina, aynı zamanda ihtiyaç sahibi vatandaşlarımızın çeşitli 
gereksinimlerine de yerinde cevap verebilecek şekilde 
dizayn edildi” dedi.
Atatürk Caddesi üzerinde, Çocuk Hizmetleri Genel 
Müdürlüğüne tahsisli alanda, Hüseyin Özcan Çocuk Evleri 
Sitesi Müdürlüğüne ait 4, Şiddet Önleme ve İzleme 
Merkezine ait 1 binaya ek olarak 6 bin metrekarelik bölüme 
Çanakkale Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü ve Sosyal 
Hizmet Merkezi Müdürlüğü binası yapımı devam ediyor. 
Son aşamaya gelen bina inşaatını gezen AK Parti 
Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, Çanakkale Aile 
ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü Muhammet Mermer'den 
çalışmalarla ilgili bilgi aldı. Binanın son eksikliklerinin 
giderilmesi için çalışmaların sürdüğünü, ardından tefrişat 

kısmına başlanacağını söyleyen İl Müdürü Muhammet 
Mermer, bu sayede tüm hizmetlerin tek bir merkezden 
yürütülebileceği, vatandaşlara daha rahat ve kaliteli hizmet 
sunabilecek bir merkez olacağını söyledi.
Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğünün, çok önemli 
görevler üstlendiğini söyleyen Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, “Başta toplumumuzun dezavantajlı kesimleri 

olmak üzere herkese hizmet veren müdürlüğümüzün, bu 
çalışmalarını daha modern bir ortamda yürütmelerini 
sağlamak, hizmet alan vatandaşlarımızın, hizmetlere daha 
kolay, kesintisiz ve hızlı şekilde ulaşmalarını sağlamak 
amacıyla yapılan, Grup Başkanvekilimiz Bülent Turan'la 
birlikte yakından takip ettiğimiz bir yatırımdı. Artık son 
aşamaya gelmiş oldu. Binada, hem müdürlüğün hizmetleri 
yürütülecek, aynı zamanda Aile ve Sosyal Hizmetlerin 
konusu olan olaylara daha etkin müdahale edebilecek. Yine 
bu binamızda, ayrıca ihtiyaç sahibi vatandaşlarımızın bazı 
gereksinimleri de kesintisiz şekilde karşılanacak. Özellikle 
pandemi sürecinde, müdürlük çalışanlarımızın, diğer ilgili 
görevlilerle birlikte ne kadar fedakarca çalıştıklarına tanık 
olduk. Çocuk evleri çocuk destek merkezi, huzurevi, kadın 
konuk evi, şiddet önleme merkezi, engelsiz yaşam, sosyal 
yardımlaşma ve dayanışma gibi çok kritik ve önemli 
hizmetler veren Aile ve Sosyal Politikalar İl Müdürlüğümüz, 
yeni binasıyla tüm hizmetlerini tek merkezden daha etkin 
şekilde yürütebilecek” dedi.

Kazdağları'ndan Bayramiç'e sermayesiz  gelir
Bayramiç'in ihracat ürünleri arasında yer alan bolet 
mantarı toplanmaya başlandı.
Bu tür mantardan ek gelir elde eden Tongurlu ve 
çevresindeki köylüler,  kilo açılış fiyatının 40 TL'den 
başladığını, kaliteye göre fiyatın yükseleceği ifade ediyor. 
İşlenerek ihraç edilen bu mantar pizzalarda kullanılıyor, 
makarna sosu oluyor ve çorbalara Kazdağı Lezzetini 
katıyor.
Bayramiç İlçesinde ilçesine bağlı Tongurlu Köyü ve 
yakınlarında yetişen bolet mantarı köylüler için ek gelir 

olurken, kilosu 40 liradan alıcı buluyor..
Günlerdir yağışlı havanın etkisi altında kalan Bayramiç 
İlçesinin Tongurlu Köyü'nde ihracat ürünleri arasında yer 

alan bolet mantarı çıkış yapmaya başladı. Özellikle 
Tongurlu Köyü ve çevresinde çıkan bolet mantarı 
pizzalarda kullanılıyor, makarna sosu oluyor ve çorbalara 
Kazdağı Lezzetini katıyor
Bayramiç İlçe Tarım Müdürü İbrahim Çobanoğlu, sosyal 
medya hesabından bir paylaşım yaparak; “Son 10 gündür 
yağışlı geçen ilçemizde, ilimiz ihracat ürünleri arasında yer 
alan bolet mantarı çıkış yapmaya başladı. Hafta sonu da 
yağış alan Tongurlu Köyü bölgesinde köylüler ek gelir 
kapısı mantar toplama işinden memnunlar. Açılış fiyatının 
40 liradan başladığını, kaliteye göre fiyatın yükseleceği 
belirtiyorlar. Bolet Latincede üstün mantar anlamına,  
Edulus ise yenebilir anlamlarına geliyor. İşlenerek soğuk 
zincir ile Avrupa'ya ihraç edilen Bolet mantarı pizzalarda 

kullanılıyor, makarna sosu oluyor ve çorbalara Kazdağı 
Lezzetini katıyor. Bereketi bol olsun afiyet olsun inşallah” 
notunu düştü.

Mimari Estetik Komisyonu Kuruyoruz

Biga Belediyesi'nin 2022 yılı Eylül ayı Olağan Meclis 
Toplantısı Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan 
başkanlığında ve Meclis üyelerinin katılımıyla gerçekleşti.
Toplantıda 2 gündem maddesi görüşülerek oy birliğiyle 
kabul edildi. Toplantıya, siyasi partilerin ilçe başkanları, 
muhtarlar, vatandaşlar ve basın mensupları katıldı. 
Toplantıda, Cumhuriyet Mahallesi'ndeki 217, 249, 250 ve 
699 adanın bulunduğu yaklaşık 28 hektarlık alanın plan ve 
tadilatının kabul ve tasdiki ile Mimari Estetik Komisyonu 
kurulması oy birliğiyle kabul edildi. Biga Belediye Başkanı 
Bülent Erdoğan, “Belediyemiz mücavir alan sınırları 
içerisindeki alanlarda kaliteli bir mimari ve fiziksel 
çevrenin elde edilmesinin sağlanması amacıyla nitelikli 
mimarinin uygulanmasını ve estetik çözümlere 

ulaşılmasını sağlamak amacıyla komisyonumuz kuruluyor. 
İlgili maddemiz oy birliğiyle İmar Komisyonuna sevk edildi. 
Mimari Estetik Komisyonunun oluşumu ve ve çalışma usul 
ve esaslarına ilişkin yönetmelik taslağı İmar 
Komisyonunca verilecek olan raporun görüşülerek karar 
bağlanması için 12 Eylül 2022 Pazartesi saat 16:00'da 
meclisimizin ikinci oturumunu yapacağız. Meclis 
toplantısına katılımlarınız ve çalışmalara desteğinizden 
dolayı hepinize teşekkür ediyorum” dedi.
18 Eylül etkinliklerine ilişkin açıklamada bulunan Biga 
Belediye Başkanı Bülent Erdoğan, “18 Eylül Biga'mızın 
düşman işgalinden kurtuluşunun 100. yıl kutlama 
etkinlikleri dün futbol turnuvasıyla başladı ve devam 
ediyor. 100. yıl Biga'mız için çok kıymetli. Biga Belediyesi 
olarak ev sahibiyiz ve bu yıl etkinliklerimiz yoğun 
yaşanıyor. Meclis üyelerimizin, Belediye müdürlerimiziden 
ve personelimizinden etkinliklerimize sahip çıkmasını ve 

katılımını bekliyoruz, tüm hemşehrilerimizi davet 
ediyoruz” diye konuştu.

Kırkpınar'ın Rövanşı 
Biga'da Olacak
Bölgenin en büyük organizasyonlarından biri olan 
Kırkpınar'ın tüm altın kemerli başpehlivanları ve 400 
'ün üzerinde pehlivanın katılacağı Biga Kurtuluş Günü 
Güreşleri için geri sayım başladı.
Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan'ın himayelerinde 
Kurtuluş Güreşleri Ağası Hasan Karabiber'in de 
destekleriyle 17 Eylül'de Kıspet Ustası İrfan Şahin Er 
Meydanında pehlivanlar boy gösterecek. Başkan 
Erdoğan, tüm vatandaşları güreşlere davet ederek bu 
heyecana ortak olmalarını istedi.  

https://www.ahaber.com.tr/ekonomi/2017/11/01/bolet-mantari-koylunun-gecim-kaynagi-oldu
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Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) tarafından yapılan 
'Yaşam Memnuniyet Araştırması'nın sonuçları geçtiğimiz 
günlerde açıklandı. İllerin mutsuzluk sıralamasının 
yapıldığı sonuçlarda; Diyarbakır'da mutsuzların il nüfusuna 
oranı yüzde 24,75 olarak açıklandı. Diyarbakır, verilere göre 
Türkiye'nin en mutsuz birinci ili oldu. Tunceli yüzde 24,2'lik 
oranla en mutsuz ikinci şehir olurken, Şanlıurfa ise yüzde 
21,04'lük oranla üçüncü sırada yer aldı.
 Mutlu illerde Isparta'nın zirvenin sahibi olurken Bolu, 
Türkiye'nin en mutlu ikinci il oldu. Üçüncü sırada Bilecik 
kendisine yer buldu. Çanakkale ise en mutlu iller arasında 
yer almasa da mutluluk sıralamasında Türkiye 
ortalamasına göre iyi bir yerde konumlandı. İlimiz, 
Marmara Bölgesindeki mutluluk sıralamasının da üçüncü 
kent şeklinde aktarıldı.

MARMARA BÖLGESİ MUTSUZ DEĞİL!
Özellikle Marmara Bölgesinin mutsuzluk sıralamasında 
başlarda değil sonlarda olması, yani Türkiye ortalamasına 
göre mutlu olarak görülmesi ise dikkat çekti. Örneğin 

Marmara bölgesinde Mutluluk sıralamasında Bilecik, 
Türkiye genelinde 3'ncü olurken Marmara Bölgesi 1'ncisi 
oldu. Çanakkale mutsuzluk sıralamasında 68'nci olarak 
gösterildiğinden, dolayısı ile mutlu illerin 13'ncü sırasında 
yer almış oldu. Marmara'nın mutlu olmasının sebebi olarak 
da kısmen diğer bölgelere göre; ekonomik durumdan 
istihdam özelinde daha az etkilendiği, çevresel faktörler, ve 
sosyal ilişkiler olarak görüldü.

TÜRKİYE GENEL OLARAK NEDEN 
MUTSUZ?
Bir süre önce de Birleşmiş Milletler 'in yayınladığı Dünya 
Mutluluk Raporunda 146 ülke arasında Türkiye, 112'nci 
olmuştu. Bu verilere bakılarak Dünya genelinde ülkemizin 
de mutsuz olduğu görülüyor. Peki ama neden? Özellikle son 
1 yıldır etkili olan kötü ekonomik gidişat, artan enflasyon, 
ailesel problemler ve sosyal ilişkilerde yaşanan sıkıntıları 
da tetikliyor. Yakın zamanda dünyadaki savaş ve askeri 
gerilimler dahi doğrudan Türkiye ile ilişkili olunca bizi 
etkiliyor. Buda dünyadaki sorunsuz diğer ülkelere göre 
Türk vatandaşlarını daha mutsuz birer insan yapıyor.
Türkiye'de memnuniyetsizlik oldukça artarken, hemen 
hemen her alan nerdeyse çok farklı nedenlerden dolayı 
insanlar mutsuz. Ama insanların mutsuz olmasında temel 
sıralamada ekonomik emniyetsizlik, sosyal problemler, 
ailesel ilişkiler ve farklı bir takım diğer şeyler geliyor. 
Mutsuzlukta en çok gençler arasında yaygın olduğu 
uzmanlar tarafından sürekli vurgulanıyor. Bunlardan 
birincisi ekonomik sebeplerden gelirken diğeri ise, daha 
çok duygusal ilişkileri ve gençlerin ebeveynleri ile olan 
ilişkilerinden, Türkiye'de mutsuzluğun son 1 yılda çok 

artmasının sebebi olarak da kişilerin istediklerine kolay 
ulaşamamaları geliyor. Bu Türkiye'nin özellikle Doğu 
Anadolu'da daha yoğun bir şeklide görülüyor. En mutlu 
şehirler ise daha çok Marmara Bölgesi olarak görülüyor. 
Bununda işsizlik ve doğa çevresel etkiler olduğu 
söylenebilir.

Mutluluk Sıralamasında Türkiye'de 13, Marmara'da 3'üncüyüz!

Öğretmenlere 
‘demokrasi' kursu!
Çanakkale'de öğretmenlere yönelik 'Temel Eğitimde 
Demokrasi Kültürünün Güçlendirilmesi Eğitimi' kurdu 
başladı.
Temel Eğitimde Demokrasi Kültürünün Güçlendirilmesi 
Eğitimi Kursu; İl Milli Eğitim Müdürü Ferhat Yılmaz, Şube 
Müdürleri Hasan Ergüven ve Bilal Bilen, Ar-Ge Birimi 
Öğretmeni Yonca İnce'nin katılımıyla Temel Eğitimde 
10.000 Okul Projesi kapsamında belirlenen okulların 
içerisinden Şemsettin Fatma Çamoğlu Ortaokulu, 
Özlem Kayalı İlkokulu, Akçapınar İlkokulu, Arıburun 
İlkokulu, İstiklal İlkokulu, Karacaören İlkokulunda görev 
yapan öğretmenlere Cevatpaşa Ortaokulunda başladı.
Temel eğitim kurumlarında demokratik yetkinlikleri 
artırmak, demokratik okul kültürünü teşvik etmek, 
toplumda demokratik yetkinlikler ile insan hakları ve 
demokrasiye ilişkin farkındalıkları artırmak amacıyla 
hayata geçirilen projenin eğitimleri; 2 gün toplamda 16 
saat sürecek şekilde öğretmenlerin katılımlarıyla 
gerçekleştirilecek.



Kale Grubu kurucusu merhum İbrahim Bodur'un 
değerlerini yaşatmak ve sosyal girişimcilik ekosistemini 
desteklemek amacıyla 2017 yılında hayata geçirilen 
İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik Ödül Programı'nın 
altıncısı için başvurular devam ediyor.
Kale Grubu kurucusu merhum İbrahim Bodur'un 
değerlerini yaşatmak ve sosyal girişimcilik ekosistemini 
desteklemek amacıyla 2017 yılında hayata geçirilen 
İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik Ödül Programı'nın 
altıncısı için başvurular devam ediyor.
Erken Aşama, İleri Aşama, İş Birliği ve Gençlik Kategorileri 
kapsamında yapılacak başvurular, 14 Eylül tarihine kadar 
ibrahimbodurodulleri.com internet sitesi üzerinden kabul 
edilecek. Yaşadığı dünyaya ve çevreye karşı kendini 
sorumlu hisseden, bu uğurda hayatları iyileştirmek için 
harekete geçme cesaretini gösteren sosyal girişimcilere 
destek olmayı amaçlayan Kale Grubu, hayata geçirdiği 
İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik Ödül Programı'nın 

başvuruları devam ediyor.
'Değer Kat Hayata, İyi Bak 
Dünyana' sloganıyla hayata 
geçirilecek olan İbrahim 
Bodur Sosyal Girişimcilik 
Ödül Programı için 
başvurular 11 Ağustos 
Perşembe günü başladı. 
Erken Aşama, İleri Aşama, 
İş Birliği ve Gençlik 
Kategorileri kapsamında 
yapılacak olan başvurular, 
14 Eylül tarihine kadar 
ibrahimbodurodulleri.com 
internet sitesi üzerinden 
alınacak. Bu yıl ikinci kez 
erken ve ileri aşama 
kategorilerine başvuru 
yapan sosyal girişimciler 
arasından 18-25 yaş 

aralığındaki değişim öncüsü bir genci de ödüllendirecek.  
Ödül başvuruları; dünyada 5 kıtada 60'ın üzerinde ülkeye 
yayılan küresel bir sosyal girişimcilik hub'ının İstanbul 

ayağı olan Impact Hub'ın katkıları ve Kale Grubu 
ekiplerinden oluşan bir ön değerlendirme kurulu 
tarafından ele alınacak. Final aşamasına kalan adaylar ise 
Türkiye'nin önde gelen sosyal girişimci, sivil toplum 
kuruluşu ve iş dünyası liderlerinden oluşan bir Seçici Kurul 
Üyelerinin karşısına çıkacak.

İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik Ödül 
Programı kategorileri:
Erken Aşama: Pilot uygulaması ve yarattığı sosyal etkinin 
yaygınlaşma potansiyeli bulunan, sosyal Ödül miktarı 
120.000 TL'dir.
İleri Aşama: Faaliyet gösterdiği alanda sosyal sorunun 
çözümü için geniş çaplı bir değer önerisi Ödül miktarı 
120.000 TL'dir.
İş Birliği Kategorisi: Bir sosyal girişimin; sosyal veya 
çevresel faydayı/etkiyi çoğaltmak amacıyla Ödül miktarı 
120.000 TL'dir.
Gençlik Kategorisi: Erken ve İleri Aşama için başvuru 
yapan 18-25 yaş aralığındaki kurucu veya Ödül miktarı 
120.000 TL'dir.
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İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik Ödül Programı'na Başvurular Devam Ediyor

Feyzullah Aktürk, altın madalya mücadelesi verecek
Feyzullah Aktürk, yer alacak Belgrad'da düzenlenecek 
olan Dünya Şampiyonasında altın madalya mücadelesi 
verecek.
Çanakkale Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, “10-18 Eylül 
2022 tarihleri arasında Sırbistan'ın başkenti Belgrad'da 
düzenlenecek olan Dünya Şampiyonasında Serbest 
Güreş Milli takımın kadrosunda Feyzullah Aktürk yer 
alacak. Aktürk, Dünya Şampiyonasında 92 kiloda 
madalya peşinde olacak. Sporcumuza başarılar dileriz” 
ifadelerine yer verildi.  
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Arıklı ve Nusratlı Köyleri ile Kazdağı Doğal ve Kültürel 
Varlıkları Koruma Derneği'nden 10 kadın, MTA tarafından 
gerçekleştirilmekte olan uranyum arama sondajı ile ilgili 
endişelerini ve kaygılarını dile getirmek, sondaj 
çalışmasının sonlandırılması talep etmek için 6 bin 500 
imza içeren 465 adet dilekçe ile Çanakkale Valisi İlhami 
Aktaş'ı ve Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'ı 
ziyaret etti. 
Arıklı ve Nusratlı Köylerinden ve Kazdağı Doğal ve Kültürel 
Varlıkları Koruma Derneği'nden 10 kadın, Ayvacık'ın 
köylerini etkileyecek olan ve MTA tarafından 
gerçekleştirilmekte olan uranyum arama sondajı ile ilgili 
endişelerini ve kaygılarını dile getirmek ve sondaj 
çalışmasının sonlandırılması talep etmek için Çanakkale 
Valisi İlhami Aktaş'ı ve Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan'ı ziyaret etti.

6 Bin 500 İmza İçeren 465 Adet Dilekçe 
Arz Edildi
Proje ile ilgili bilgi dosyası ve sondaj çalışmalarının çevreye 
ve ormanlık alana verdiği zararları içeren rapor ve 

fotoğrafları Vali Aktaş'a sunan kadınlar,  Bölge halkının 
uranyum sondajlarını istemedikleri ve sondajların acilen 
sonlandırılmasını talep ettiklerine dair 6 bin 500 imza 
içeren 465 adet dilekçeyi de arz etti.  Manisa Köprübaşı ve 
Söke Kisir Köylerinde gerçekleştirilen uranyum arama 
sondajı ve uranyum madenciliğinin çevre ve insan 
sağlığına verdiği zararla ilgili bilim insanlarınca hazırlanmış 
olan raporlar da Vali Aktaş'a aktarıldı. Kadınlar Sayın 
Vali'ye köylerinde ürettikleri doğal ürünlerden oluşan 
hediyelerini takdim ederken bu değerleri kaybetmek 
istemediklerini, Ayvacık'ın köylerinin de aynı akibete 
uğramasından endişe
duyduklarını ifade etti.

Uranyum Değil, Yaşamak İstiyoruz
Kazdağı Doğal ve Kültürel Varlıkları Koruma Derneği adına 
“Kazdağları Hepimizin” yazılı çanta takdiminden sonra Vali 
Aktaş, dilekçede belirtilen tüm hususları ve talepleri 
dikkatlice inceleyeceklerini ve gerekli bilgilendirmenin 
yapılacağını belirtti. Valilik ziyaretinden sonra Truva Atı 
önünde açıklama yapan kadınlar hep birlikte “Uranyum 

Değil, Yaşamak İstiyoruz.” dediler.

Çanakkale'den Destek Sözü Geldi 
Ayvacıklı kadınlar daha sonra Çanakkale Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan'ı ziyaret ederek destek talebinde bulundular. 
Başkan yardımcısı İrfan Mutluay ve Belediye Meclis üyesi 
Birten Sarıbaş'ın da yer aldığı görüşmede arama sondajının 
sonlandırılması konusunda neler yapılabileceğine ilişkin 
değerlendirmelerde bulunuldu.  Başkan Gökhan, gerekli 
incelemeleri yapıp en kısa zamanda köyleri ziyaret edeceği 
ve Çanakkale'den destek olacakları sözünü verdi.

Genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Kerem İriç
İsmet Paşa Mah.

 İzmir Cad. No.6 D.11
Merkez / Çanakkale

www.gazetedegisim.com

Uranyum Değil, Yaşamak İstiyoruz

Bayramiç Ziraat Odası'ndan Üreticiye Destek
Bayramiç Ziraat Odası hiç kar elde etmeden geliş fiyatına 
getirilen buğday, arpa, yulaf ve tritikale tohumlarını 
üreticiyle buluşturmaya devam ediyor. Talebin fazla 
olmasından dolayı 3 parti halinde gelecek olan 150 tonluk 
tohumların birinci partisi geldi.
Yaklaşan ekim dönemi nedeniyle her yıl olduğu gibi bu 
yılda Bayramiç Ziraat Odası üreticiye aracılık ederek bölge 
iklim koşullarına uygun sertifikalı buğday, arpa, yulaf ve 
tritikale tohumunun 1. partisi Ziraat Odası Genel Sekreter 
Yardımcısı Eren Mutlu gözetiminde üreticiyle buluşturdu. 
Konuyla ilgi bilgi veren Ziraat Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı İsmail Pehlivan; Üretici her gecen gün artan 
maliyetler altında ezilmekte. Yükselen mazot, gübre 
fiyatları maliyeti de yükseltiyor. Ziraat Odası olarak bizlerde 
hiç bir kar elde etmeden direk üreticiye bir nebzede olsa 

destek olmak için anlaştığımız bir şirketten mavi sertifikalı 
1. sınıf sertifikalı buğday, arpa, yulaf ve tritikale tohumu 
getiriyoruz. Bu cins tohumlar bölgemiz koşullarında en 
yüksek verim alınan ürünler. Her koşulda üreticiye destek 
olmak için araştırmalarımızı sürdürüyoruz. Ülkemizin 
kalkınmasında önemli katma değer sağlayan çiftçimize 
oda olarak desteğimiz sürecek. Nakliye ücreti odamız 
tarafından karşılanmakta olup, herhangi bir kar amacı 
gütmeden odamıza geliş fiyatları ile üreticimize 
sunulmaktadır. Biz her zaman üyelerimizin ve 
üreticilerimiz yanındayız. Hizmet için geldik. Gereken her 
türlü desteği ve yardımı yapmaya hazırız” dedi.
Oda Tarafından Getirilen Tohum Çeşitleri Ve Fiyatları:
Buğday Tohum Fiyatları: Flamura85 (Kılçıklı): 11.62TL - 
Gelibolu (Kılçıklı): 11.62TL – Saban (Kılçıklı): 11.62 TL - 

Anafarta (Kılçıklı): 11.62 TL – Kate A1 (Kılçıksız): 11.62 TL - 
Pehlivan (Kılçıksız): 11.62 TL
Arpa Tohum Fiyatları: Bravo (2 Sıralı): 12.12 TL – Yaprak (6 
Sıralı): 12.12 TL
Yulaf Tohum Fiyatları: Kahraman: 12.12 TL
Tritikale Tohum Fiyatı: Tatlıcak 97 (Tritikale) 12.96 TL' dir.

CHP Cumhuriyetimizi Demokrasi İle Taçlandıracak
CHP'nin 99'uncu kuruluş yıl dönümü nedeniyle 
Cumhuriyet Meydanı'nda tören düzenlendi. Atatürk 
Anıtı'na çelenk sunumun ardından bir dakikalık saygı 
duruşu ve İstiklal Marşı okundu. CHP İl Başkanı Metin 
Ümit Ural burada yaptığı konuşmasında, "Cumhuriyet 
Halk Partisi, 99. kuruluş yıl dönümünde yine halkımızın 
umut kaynağı olmanın getirdiği onurlu sorumluluğun 
bilincindedir, ikinci yüzyılına giren cumhuriyetimiz, 
milletin iradesi ve Cumhuriyet Halk Partisi'nin gelecek 
vizyonu ile yeniden dünyanın saygın bir ülkesi haline 
gelecektir" ifadelerine yer verdi. 
9 Eylül 1923 yılında kurulan Cumhuriyet Halk Partisi 
99`uncu yaşına girdi. Cumhuriyet Meydanı`nda yapılan 
törenle CHP`nin 99`uncu yıl dönümü kutlandı. Atatürk 
Anıtı`na çelenk sunumunun ardından bir dakikalık saygı 
duruşu ve İstiklal Marşı okundu. Günün anlam ve önemine 

ilişkin ise İl Başkanı Metin Ümit Ural, "Umutsuzluğa yer 
yok! Talan ve tek adam rejiminin ülkemizi sürüklediği bu 

çok yönlü buhrandan güçlendirilmiş parlamenter sistemi 
kurarak, cumhuriyetimizi demokrasi ile taçlandırarak, 
egemenliği tekrar kayıtsız şartsız millete devrederek, 
hukukun üstünlüğüne dayalı hukuk devletini kurarak ve 
hepimizin birlikte zenginleşeceği üretim ekonomisini ve 
sosyal devleti inşa ederek çıkacağız" belirtti. Cumhuriyet 
Meydanı`nda gerçekleşen törenin ardından ise İsmet 
İnönü Anıtı`na çiçekler sunularak saygı duruşunda 
bulunuldu. Törenlere, Cumhuriyet Halk Partisi Yüksek 
Disiplin Kurulu Üyesi Serdar Soydan, Çanakkale Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan, CHP İl Başkanı Metin Ümit Ural, 
CHP Merkez İlçe Başkanı Süleyman Erte, Merkez İlçe 
Kadın Kolları Başkanı Nesrin Şahin, Gençlik Kolları 
Başkanı Tuğberk Güzel, il ve ilçe teşkilatı ve partililer 
katıldı.

Ada Rüzgarında Lezzetli Damla Sakızı Projesi
'Ada Rüzgarında Lezzetli 
Damla Sakızı' projesi 
kapsamında Gökçeada da 
2021 yılında dağıtılan 1490 
adet damla sakızı 

fidanından oluşturulan toplam 30 dekar alandaki bahçelerde 
sakız ağacı fidanları yeşermeye başladı.
Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından yürütülen,  
Tarım ve Orman Bakanlığı, Bitkisel Üretim Genel 
Müdürlüğü'nce desteklenen  'Ada Rüzgarında Lezzetli Damla 
Sakızı' projesi kapsamında Gökçeada da 2021 yılında dağıtılan 
1490 adet damla sakızı fidanından oluşturulan toplam 30 dekar 
alandaki bahçelerde sakız ağacı fidanları yeşermeye başladı.
Projenin adadaki üreticiler tarafından yoğun ilgi görmesinden 

dolayı Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından 2022 
yılında ikinci proje hazırlandı. Tarım ve Orman Bakanlığı, 
Bitkisel Üretim Genel Müdürlüğü'nce projede kabul edilerek 
2022 yılında da bu proje desteklenmeye devam edildi. 2022 yılı 
Sonbahar döneminde Gökçeada'daki üreticilere yeni fidanların 
dağıtımı yapılarak Damla Sakızı fidanları toprakla 
buluşturulacak.
Proje kapsamında; üreticileri damla sakızı tarımı konusunda 
bilgilendirmek amacıyla Çanakkale İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğünce, Gökçeada İlçe Halk Eğitim Müdürlüğü toplantı 
salonunda çok sayıda üreticinin katılımıyla Çeşme İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğünde görev yapan Ziraat Yüksek Mühendisi 
Ahmet Keçeci tarafından damla sakızı yetiştiriciliği eğitimi 
verildi.  Üreticilerin soruları cevaplandırıldı.

Eğitim, Ziraat Yüksek Mühendisi Ahmet Keçeci tarafından 
Gökçeada ve Bozcaada da iki üreticiye ait bahçede havai 
daldırma yöntemi ve damla sakızı hasadının nasıl yapılacağı 
uygulamalı olarak katılımcılara gösterilerek eğitim sona erdi.  



1211 Eylül 2022 Pazargazetedegisim.com

Çanakkale İl Jandarma Komutanlığı ekipler tarafından Çan 
ilçesinde 'Uyuşturucu Madde İmal ve Ticareti Suçu' 
kapsamında gerçekleştirilen operasyonda 2 şüpheli 
yakalanarak gözaltına alındı.
Yapılan operasyon neticesinde şüphelilerin ev, eklenti ve 
araçlarında yapılan aramada; (120) Gr. Metamfetamin 
maddesi, (253) Gr. esrar maddesi, (19) kök kenevir bitkisi, 
(41) Gr. kenevir Tohumu, (1) adet hassas terazi, (49.950) TL 
suçtan elde edilen nakit para, (12) dolar suçtan elde edilen 
nakit para, (1) adet ruhsatsız 9 mm tabanca, (1) adet 
ruhsatsız kuru sıkı tabanca, (1) adet ruhsatsız yarı 
otomatik kısa pompalı av tüfeği, (6) adet 9 mm tabanca 
fişeği, (81) adet kuru sıkı tabanca fişeği, (14) adet 
uyuşturucu kullanma aparatı (payp) ele geçirildi.
Şahısların evin içerisinde uyuşturucu yetiştirmek 
amacıyla ısı, ışık, yalıtım ve kenevir kurutma düzeneği 

kurdukları tespit edildi. Ele geçirilen malzemelere el 
konulurken, yakalanan şüphelilerin adli işlemlerine devam 
edildiği bildirildi.        

Çanakkale Organize Sanayi Bölgesi'nde (ÇOSB) 
yaşanan bazı gelişmeler üzerine Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı'na bağlı Teftiş Kurulu Başkanlığı ekiplerinin 
burada inceleme ve araştırma başlattığı öğrenildi.
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı'na bağlı olan ÇOSB'ye 
1915 Çanakkale Köprüsü'nün yapılması ile ilgi arttı. 
İlginin her geçen gün arttığı organize sanayi bölgesi de 
hızla gelişiyor. Bu hızlı gelişme ve ilgi üzerine bazı 
tartışmalı gelişmelerin yaşandığı belirtiliyor. OSB'nin 
bazı üyelerinin yaşanan gelişmeler üzerine Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığı'na dilekçe yazarak şikayetçi olduğu 
belirtiliyor.
Yapılan şikayet üzerine bakanlığa bağlı Teftiş Kurulu 
Başkanlığı'nın şikayetleri araştırmak üzere ekip 
görevlendirdiği öğrenildi. Ekiplerin söz konusu 
şikayetler üzerine ÇOSB Başkanlığı'ndan bilgi istediği 
öğrenildi. Son yıllarda sık sık gündeme gelen ÇOSB'nin 
son gündem maddesinin ise bakanlık tarafından 
görevlendirilen ekibin bazı araştırmalar yapması. 

ÇOSB'DE YER KALMADI
Yıllarca boş kalan ÇOSB, Çanakkale Boğazı üzerine 
köprü yapılması ile ilgi arttı. Köprü inşaatı ile beraber 
birçok firmanın burada arsa alarak yer açtı. Bazı 
bölgelerinde de yeni inşaatların başlanacağı belirtiliyor. 
Şuanda yer kalmayan ÇOSB'nin yerleri alanı 
genişletme çalışması yaptığı da belirtiliyor.

Uyuşturucu operasyonu 2 gözaltı! Eve düzenek kurmuşlar

TEFTİŞ 
KURULU 
ÇOSB'DE

Ölüm direksiyonda yakaladı

Çanakkale Belediyesi İtfaiye Personeli Hakan 
Özcan, önceki akşam aracı ile feribottan indikten 
birkaç dakika sonra, sürüş esnasında kalp krizi 
geçirdi. Öndeki iki araca çarpan Özcan kaldırıldığı 
hastane tüm müdahalelere rağmen kurtarılamadı.
Kaza, önceki akşam Çanakkale Feribot iskelesi iç 
kısımda meydana geldi. Aracı ile Çanakkale'ye 
geçen Çanakkale Belediyesi İtfaiye Personeli 
Hakan Özcan feribottan indikten birkaç dakika 
sonra fenalaştı. Öndeki iki araca çarparak duran 
Özcan'a, ihbar üzerine olay yerine gelen 112 Acil 
Sağlık Ekipleri ilk müdahaleyi gerçekleştirdi.  Hızla 
hastaneye kaldırılan Özcan tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılamadı.
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan bir 
taziye mesajı yayınlayarak; “İtfaiye Müdürlüğü 
personelimiz Hakan Özcan arkadaşımızı maalesef 
çok genç yaşta kaybettik. Ailesine, tüm 
sevenlerine, çalışma arkadaşlarına sabırlar 
diliyorum. Başımız sağ olsun” dedi.

Ev değil, uyuşturucu imalathanesi!

Çanakkale'de güvenlik güçlerinin uyuşturucu madde 
imalat ve ticaretine karşı çalışmaları aralıksız sürüyor. Son 

olarak yapılan operasyonda, eve kurulan düzenek tespit 
edildi.
İl Jandarma Komutanlığı ekipleri tarafından uyuşturucu 
madde imal ve ticareti suçu kapsamında Ayvacık ilçesinde, 
uyuşturucu madde yetiştirildiği tespit edilen bir eve 
düzenlenen operasyonda; (67) kök kenevir bitkisi, (12) kök 
skunk, (75) gr. esrar maddesi, (5) gr. kenevir tohumu, (2) 
adet hassas terazi, (1) adet video kamera, (4) adet ph ölçer 
cihazı, muhtelif miktarda aydınlatma, havalandırma, ısıtma 
ve yalıtım malzemesi ele geçirildi.
Şahısların, ev içerisinde uyuşturucu yetiştirmek amacıyla 
aydınlatma, havalandırma, ısı ve yalıtım düzeneği 
kurdukları tespit edildi. Malzemelere el konulurken şüpheli 
2 şahıs hakkında adli işlemlere devam edildiği bildirildi.  

Sorun yerli formül belli “Hakkımızı İstiyoruz!”
Emeklilikte Yaşa Takılanlar (EYT) düzenlemesinin 
yılsonunda tek formülle masaya yatırılacağının 
açıklanmasının ardından basın mensupları ile bir araya 
geldi.
Emeklilikte Yaşa Takılanlar (EYT) düzenlemesinin 
yılsonunda tek formülle masaya yatırılacağının 
açıklanmasının ardından basın mensupları ile bir araya 
gelen Çanakkale Emeklilikte Yaşa Takılanlar Dernek 
Başkanı Murat Çağlayan “İçeriğini bilmediğimiz devlet sırrı 
gibi saklanan bir formülden bahsediliyor. Burada dikkat 
çekmek istediğimiz nokta şu: Emeklilikte Yaşa Takılma 
konusu Türkiye'ye özel tamamen yerli ve milli bir 
toplumsal problemdir. Farklı farklı formüller üretmeye, 
laboratuvarlara kapanıp çözüm için formül aramaya gerek 
yok? 1999 yılı öncesi haklarımız neyse o. Altını basa basa 

çiziyoruz. Yeni mağduriyetler oluşmaması için çözümün de 
formülsüz olmasını istiyoruz” dedi.

Hatırlatma dozunu unutmayın!
Çanakkale İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Gökhan Baştürk,  ilimizde en çok 
tercih edilen aşının Biontech olduğunu aktararak, en az iki doz aşı 
olmuş 18 yaş üstü nüfusun yüzde oranının illere göre sıralamasında 
Çanakkale'nin 6'ncı sırada yer aldığını açıkladı.
Koronavirüse karşı aşılama yapılmaya başlandığı günden itibaren 1 
milyon 400 bin doz aşı yapıldığı Çanakkale'de Turkovac ve Sinovac 
ile birlikte en çok tercih edilen aşı ise Biontech oldu. Halk Sağlığı 
Başkanlığı Dr. Ümmühan Kahyaoğlu da; “kışın gelmesiyle beraber 
havalar soğuğunda evlerde, kapalı mekânlarda oturulmaya 
başlandığında, solunum yoluyla bulaş olduğu için vakalarda artış 
olabilir, tekrar dozlarının mutlaka yeniden yapılmasını öneriyoruz” 
dedi.

Çanakkale Orman Fidanlık Müdürlüğünden İhale Duyurusu
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Çanakkale Orman 
Fidanlık Müdürlüğü tarafından, katı yakıt (kömür) satın 
alınacak.

Orman Fidanlık Müdürlüğü- Çanakkale Diğer Özel Bütçeli 
Kuruluşlar Orman Genel Müdürlüğü Ezine Orman 

Fidanlığına Şefliğine 30 Ton Keşan Orman Fidanlık Şefliğine 
20 Ton olmak üzere Toplam 50 Ton 10- 18mm. 6800 Kcal/Kg 
Fındık Linyit, 10- 18mm 6800 Kcal/Kg Fındık Linyit 
Kömürü satın alacak.İhaleye katılmak isteyenler 
19.09.2022 - 14:00 tarihlerinde Müdür Yardımcısı Odası'nda 
bulunacaklar.


